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1

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA
CLIMÀTICA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA,
EMERGÈNCIA CLIMÀTICA DEL DIA 17 DE JUNY DE 2021

A la Sala de Premsa, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la ciutat de
València, sent les onze hores del dia dèsset de juny de 2021, davall la presidència del Sr. Sergi
Campillo Fernández, es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa d'Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica, amb la assistència dels components d'esta, la Sra. Elisa Valía Cotanda, el
Sr. Alejandro Ramón Álvarez, el Sr. Giuseppe Grezzi, el Sr. Emiliano García Domene, la Sra.
Julia Climent Monzó, el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio y el Sr.
Vicente Montañez Valenzuela. Actua com a Secretari, i actua com a Secretari, per delegació del
Secretari General i del Ple, el Sr. José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE JUNY DE 2021 2

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la Sessió anterior de data 20 de maig de 2021.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 20 de maig de 2021, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000018-00 PROPOSTA NÚM.: 25
ASSUMPTE:
SERVICI DE PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE L'AIRE. Donar compte de l'informe
de les Meses de Treballs ZAS (juny).

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre les Meses de Treballs ZAS.

ACORD

"Por acuerdo de fecha 26 de enero de 2017, se acordó informar acerca de las Mesas de
Trabajo realizadas en relación a las distintas zonas acústicamente saturadas, así como de las
medidas definitivas de las zas del barrio del Carmen

Desde el último informe remitido a la Comisión de Ecología Urbana y Emergencia
Climática en relación con las actuaciones en las ZAS y zonas de ocio de València, se informa que
se han realizado las siguientes gestiones:

Por parte de este Servicio se ha efectuado seguimiento continuo de los niveles acústicos y
medidas aprobadas en el ámbito de las zonas acústicamente saturadas."

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 29
ASSUMPTE:
SERVICI DE PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE L'IARE. Donar compte de l'informe
sobre l'estat de tramitació de l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació
Acústica (juny).

DEBAT

El Sr. Grezzi sobre l'ordenança comenta que espera poder portar en breu un esborrany a la
Comissió.

 

VOTACIÓ
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE JUNY DE 2021 3

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre l'estat de l'expedient de tramitació de
l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació Acústica.

ACORD

"Vista la Moción y el Dictamen de la Comisión de Medio Ambiente en la que se instaba a
la elaboración de un informe mensual en relación con el estado de tramitación de la Ordenanza
de Protección Contra la Contaminación Acústica, se emite el citado informe dando cuenta de las
últimas gestiones realizadas al respecto.

Actualmente se está revisando la ordenanza en sus aspectos técnicos y se ha solicitado
informe a los Servicios de Actividades, Ocupación del Domino Público Municipal e Inspección
Municipal al objeto de que aporten cualquier observación a tener en cuenta en el texto de la
ordenanza."

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 19
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Julia Climent Monzo, del Grup Municipal Popular, relativa a "Més
servicis i major accessibilitat a les platges de València".

MOCIÓ

"EXPOSICION DE MOTIVOS

Tal y como establece la vigente Ordenanza municipal de utilización de las playas y zonas
adyacentes, en su Exposición de Motivos "La franja litoral se define como un recurso natural
particularmente atractivo y utilizado que soporta una elevada presión de uso. Ello demanda una
especial atención y ordenación institucional por ser un espacio frágil proclive a desequilibrios
producto de la acción humana y medioambientales, que debe ir acompañado de una garantía de
seguridad y prevención en salud en el uso y disfrute de este espacio".

En el grupo municipal popular somos muy conscientes del privilegio que supone contar, en
nuestro término municipal, con 19 km de costa y un Parque Natural. Por ello, consideramos que
uno de los principales objetivos del gobierno municipal en nuestra ciudad debe ser armonizar el
cuidado y protección de nuestra configuración ambiental con su uso y disfrute por parte de los
vecinos y de todos los que nos visitan.

Además, tal y como señala la ordenanza municipal referenciada, en esta labor de
armonización las playas del sur de la ciudad merecen una especial atención y protección por el
hecho de encontrarse en el ámbito del Parque Natural de la Albufera.

Para cumplir con este objetivo, de una forma más eficaz, desde el Grupo Popular creemos
que sería conveniente poner a disposición de los vecinos un mayor número de recursos y/o
servicios que garanticen una mayor protección, atención y seguridad en nuestras playas.
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En esta misma línea se han manifestado, en numerosas ocasiones, las asociaciones de
vecinos de la zona. Mejorar los actuales servicios y hacer de nuestras playas unos espacios más
accesibles también debería ser una prioridad para el gobierno municipal.

Por todo lo expuesto, el grupo municipal popular propone las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

1.- Que se distribuya el número de postas sanitarias en las playas de la ciudad, de forma
que exista un punto de primer auxilio, como mínimo, cada 2.000 metros, tal y como establece el
artículo 27 de la actual Ordenanza municipal de utilización de las playas y zonas adyacentes.

2.- Que se incremente el número de aseos Wc químicos, situándolos, en la medida de lo
posible, en todos los aparcamientos de las playas del sur, garantizando la prestación de este
servicio básico con todas las medidas higiénicas y de seguridad necesarias.

3.- Que se incremente el número actual de puntos accesibles existentes en las playas de
Valencia, así como el resto de servicios dirigidos a las personas con capacidades diferentes con el
objetivo de avanzar en la plena inclusión." 

DEBAT

La Sra. Climent explica la moción, que se viene repitiendo todos los años, en especial con
las playas del sur, tanto por lo que han visto ellos mismos como por lo que les dicen los vecinos
de la zona.

El Sr. Grezzi comunica que ha demanat informe a la cap del servici per a veure quins
servicis hi ha a les platges del sud. Recull un llistat d'aquests servicis. Passarà l'informe perquè
s'incorpore a l'acta i el tinguen tots els grups. No obstant això, ho explica i dóna resposta als
diferents punts plantejats en la moció. A continuación es transcriu literalment l’informe aportat
pel Sr. Grezzi:

“Respecto a la petición de un mayor número de recursos y/o servicios que garanticen una
mayor protección, atención y seguridad en nuestras playas, se propone:

1. Que se distribuya el número de postas sanitarias en las playas de la ciudad, de forma que
exista un punto de primer auxilio, como mínimo, cada 2.000 metros, tal y como establece el
artículo 27 de la actual Ordenanza municipal de utilización de las playas y zonas adyacentes.

El artículo 27 de la Ordenanza Municipal establece:

“Las características de la instalación y equipamiento del puesto, de primer auxilio o posta
sanitaria fijas, estarán de acuerdo a una primera asistencia sanitaria y de las posibles situaciones
de urgencia / emergencia,

El número mínimo será de un puesto de primeros auxilios por playa.
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El número estimado se incrementa en cada playa en función de la afluencia de publico y la
carga de la misma durante la temporada estival, variando desde una posta sanitaria, cada 400m
hasta un máximo de 2.000m

Las postas sanitarias siempre cuentan con el soporte de las torres de vigilancia ( siempre en
mayor número que postas) con socorristas para las actividades de socorro y vigilancia , así como
el refuerzo de las unidades móviles de soporte vital básico y avanzado coordinadas siempre ante
una emergencia/ urgencia.”

Las playas de Valencia cuentan con las siguientes postas sanitarias que distan entre si lo
siguiente:

 Malva-rosa                  Mide 1.000 metros

                                    1 Posta

Cabanyal                     Mide 1.200 metros

                                    C2 Dista 950m hasta Malva-rosa

                                    C3 Dista 400m hasta Posta C2

                                    C4 Dista 440m hasta Posta C3

Pinedo                         Mide 1.500 metros

                                    Posta 1

                                    Posta 2 Dista 540m hasta Posta 1

Arbre del Gos              Mide 2.600 metros

                                    A1 Dista 630m desde P2

                                    A2 Dista 1200m desde A1

Saler                            Mide 2.700 metros

                                    S1 Dista 1200m desde A2

                                    S2 Dista 905m desde S1

                                    S3 Dista 660m desde S2

Garrofera                    Mide 1.800 metros

                                    G Dista 1750 desde S3
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Devesa es la playa más protegida del Parque Natural. Ni la Demarcación de Costas ni el
Servicio de Devesa Albufera autorizan la instalación de postas. Además i tal y como se establece
en el artículo 27, teniendo en cuenta la afluencia en temporada no se requiere puesto sanitario.
No obstante está dotado de punto de atención sanitaria.

Recatí/Perellonet         Mide 3.000 metros

                                    R1

                                    R2 Dista 1100m desde R1

                                    R3 Dista 1670m desde R2

Cabe resaltar que las postas sanitarias fueron construidas por la Generalitat como
administración competente en la zona de dominio público marítimo terrestre y que datan de los
años 1996 hasta el año 2004. El Ayuntamiento tiene la obligación de mantenerlas.

No obstante lo anterior se instalan en temporada de baño las siguientes postas sanitarias
que son móviles y que datan de los años 2000: Malvarrosa, Garrofera, Saler y Perellonet.

La posta sanitaria de Garrofera ha sido renovada este año.

2. Que se incremente el número de aseos WC químicos, situándolos, en la medida de lo
posible, en todos los aparcamientos de las playas del sur, garantizando la prestación de este
servicio básico con todas las medidas higiénicas y de seguridad necesarias.

Las playas de Valencia cuentan en temporada de baño con los siguientes wc químicos.

1.- Playa Malva-rosa. Junto a la fuente de los Delfines.        Del 1 de junio al 31 de agosto.

Coordenadas: 39°28'28.5"N 0°19'26.6"W; 39.474572, -0.324061

2.- Playa Malva-rosa. Junto a Fuente de los Delfines. Del 1 de junio a 31 de agosto

Coordenadas: En la cercanía del módulo del apartado anterior

3.- Playa Malva-rosa. A la altura de la Bibliomar. Del 1 de junio a 15 de septiembre

Coordenadas: 39°28'51.6"N 0°19'27.9"W; 39.481010, -0.324410

4.- Playa Cabanyal. Junto a la posta sanitaria número 2.            Del 1 de junio al 15 de
septiembre.

Coordenadas: 39°28'18.2"N 0°19'26.1"W; 39.471707, -0.323915

5.- Playa Cabanyal. Junto a posta sanitaria número 2. Del 15 de junio a 15 de septiembre

Coordenadas: En la cercanía del módulo del aparatado anterior
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6.- Playa Pinedo. A la altura de la Bibliomar. Del 1 de julio al 31 de agosto

Coordenadas: 39°25'12.4"N 0°20'02.6"W; 39.420103, -0.334067

7.- Playa de la Garrofera. Zona Núcleo 5. Del 1 de junio a 8 de septiembre.

Coordenadas: 39°21'57.3"N 0°19'09.2"W; 39.365929, -0.319209

8.- Playa de la Garrofera. Zona Casbah.         Del 1 de junio a 31 de agosto.

Coordenadas: 39°21'24.4"N 0°18'55.3"W; 39.356788, -0.315355

9.- Playa Devesa. Zona Lago. Del 1 de julio a 31 de agosto

Coordenadas: 39°20'50.1"N 0°18'39.9"W; 39.347259, -0.311075

Además de estos baños modulares (wc químico) son públicos y gratuitos también los de los
restaurantes de la playa de la Malvarrosa ya que tienen obligación por la concesión de
Demarcación de Costas, los de las postas sanitarias fijas y los de los restaurantes de El Saler y
Arbre del Gos, que datan de 1998.

La instalación de los mismos debe ser autorizada por la Demarcación de Costas siendo el
criterio de la misma muy restrictivo para la instalación especialmente en la zona sur donde el
espacio está especialmente protegido.

En estos momentos se está pendiente de que por parte de la Demarcación de Costas se
apruebe la concesión de dos baños públicos a instalar por parte del Ayuntamiento además de los
ya existentes.

3. Que se incremente el número actual de puntos accesibles existentes en las playas de
Valencia, así como el resto de servicios dirigidos a las personas con capacidades diferentes con el
objetivo de avanzar en la plena inclusión.

Las playas disponen de tres puntos accesibles: Malvarrosa, Cabanyal y Pinedo atendidos
por personal de Cruz Roja.

El servicio que se presta es el de atención en zona de sombra y ayuda al baño

HORARIOS

Cabanyal abierto desde el 15 de junio al 30 de junio desde las 11h hasta las 15 horas y
desde el 1 de julio hasta el 15 de septiembre de 11h a 19 h. Es el punto más grande y en él se van
a realizar clases de pilates  

Malvarrosa desde el 1 de julio hasta el 15 de septiembre de 11h a 19

Pinedo desde el 1 de julio al 31 de agosto de 11h a 19 h
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Además se presta servicio de ayuda al baño previa cita en Perellonet y El Saler aunque allí
no hay punto accesible.

Las playas de Malvarrosa y Cabanyal se encuentran certificadas en Norma UNE 170.001
de Accesibilidad Universal

RECURSOS MATERIALES

Los puntos disponen de caseta y zona de sombra, sillas anfibias, muletas anfibias,
elementos de flotación, Gruas de levantamiento y arneses, sillas de ducha, libros braillie , sillas y
mesas, camilla, silla de ruedas.

Además se instala en ellos una cordada de boyarines o línea de la vida (línea de boyas
perpendicular a la orilla del mar) para personas con dificultades físicas para entrar en el mar.

Otros elementos de accesibilidad son Los WC modulares accesibles, el color azul en los
bordes de las pasarelas, aparcamientos, transporte público adaptado ( puerta a puerta), rampas en
postas, etc.”

El Sr. Grezzi comunica que sempre estan disposats a escoltar millores encara que limitats
al pressupost. Si s'obtenen recursos no hi ha inconvenient a continuar millorant.

La Sra. Climent señala respecto al número de postas sanitarias que desde el Sidi Saler hasta
Perellonet no hay ninguna, le ha parecido entender que es una limitación por el parque natural.
Que se estudie cómo encajar eso con la ordenanza de playas. Respecto al tema baños, si no se
cuenta con recursos hay gente que acaba haciendo sus necesidades en las dunas.

En cuanto a los puntos accesibles cree que se debería ampliar el número y mejorar así el
servicio. Habla de la donación de la Caixa, que puede servir para mejorar estos servicios.

El Sr. Grezzi contesta sobre el tema de banys que els grups ja coneixen les limitacions per
a la seua instal·lació a les platges protegides. Respecte als punts accessibles explica que es dóna
també servici a les platges del Saler i Perellonet però dóna compte del nombre de servicis tan
baix que s'han realitzat aquests últims anys, amb la complicació, a més, d'instal·lar en eixes
platges punts accessibles. Han ampliat enguany la dotació per a les platges en 200.000 €.

L'alternativa seria: “en la mesura de les possibilitats i ateses les disponibilitats
pressupostàries, estudiar la possible ampliació dels citats servicis a les platges, especialment en
les del sud”.

La Sra. Gil expone que en cumplimiento de la normativa se publiquen al inicio de la
temporada de playas los resultados del control de calidad de las aguas.

El Sr. Grezzi contesta que ho fa la Conselleria i la publiquen en la seua web.

VOTACIÓ
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Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

 ACORD

"En la mesura de les possibilitats i ateses les disponibilitats pressupostàries, estudiar la
possible ampliació dels citats servicis a les platges, especialment en les del sud."

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 20
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Neteja manteniment d'escocells i reposició d'arbratge".

MOCIÓ

"EXPOSICION DE MOTIVOS

En el entorno del Palacio de Congresos obra emblemática de la ciudad de Valencia
proyectada por el afamado arquitecto Sir Norman Foster, centro de convenciones y polo de
atracción turística de nuestra ciudad, en su linde noreste se ubica un vial perimetral con una
alineación de arbolado en el que sus alcorques presentan abundante vegetación, y faltos de
limpieza y mantenimiento de la tierra vegetal.

Asimismo, en parecidas circunstancias e incluso con vegetación más desarrollada se
encuentran los alcorques de la Avd. Nicasio Benlloch, cuya alineación paralela al carril bici que
discurre por toda la avenida requiere de mantenimiento, cuidado y limpieza de los mismos, así
como la reposición del parte del arbolado que ha desaparecido y los alcorques están vacíos y
cubiertos de hierbas.

 Por ello, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal Popular se formula la siguiente:

 PROPUESTA DE ACUERDO

  Única.-  Que desde el área de ecología urbana, a través del Servicio de Jardinería
Sostenible y Renaturalización de la ciudad, se proceda a la limpieza y mantenimiento de los
alcorques del vial perimetral del Palacio de Congresos de Valencia, así como de la Avenida
Nicasio Benlloch, procediéndose en ésta última a la reposición del arbolado en los alcorques
vacíos."

DEBAT

El Sr. Mundina assenyala que ha vist en la zona del Palau de Congressos, hui que ha
passat, que ja s'han netejat els escocells, per la qual cosa anava a esmenar la moció. Mantindria la
zona de Nicasio Benlloch així com la replantació d'arbratge en aquesta zona. El punt relatiu al
Palau de Congressos, el retira.
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El Sr. President comenta que aquesta zona la gestiona l’OAM de Parcs i Jardins Singulars
i, efectivament, es va donar ordre d'actuar i han començat pel Palau de Congressos. Sobre la
reposició d'arbratge ho ha traslladat perquè a la tardor/hivern es duga a terme perquè ara no es
pot per no ser l'època idònia.

Presenta l’alternativa següent:

“Instar a l’OAM de Parcs i Jardins Singulars a que efectue en les pròximes setmanes el
control de vegetació espontània al PAU Ademuz, inicat els treballs per les alineacions
circumdants al Palau de Congressos, i a que programe la reposició d’arbrat als escocells buits en
la propera campanya de plantació d’arbratge”.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

"Instar a l’OAM de Parcs i Jardins Singulars a que efectue en les pròximes setmanes el
control de vegetació espontània al PAU Ademuz, inicat els treballs per les alineacions
circumdants al Palau de Congressos, i a que programe la reposició d’arbrat als escocells buits en
la propera campanya de plantació d’arbratge."

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000193-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moción que presenta la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relativa a
"Impulsar la constitució d'una Comissió No Permanent d'Informació sobre l'elaboració de plecs
i posterior seguiment de la nova contracta de neteja i recollida de residus de la ciutat de
València".

MOCIÓ

"El servicio de limpieza y recogida de residuos urbanos ocupa una gran cantidad de
recursos económicos municipales y se trata de una competencia exclusiva municipal de obligado
cumplimiento según la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local.

En los próximos meses caducará la actual contrata encargada de prestar dicho servicio y
aunque es competencia del equipo de gobierno el sacar a licitación los pliegos de la nueva
contrata, vemos conveniente que los trabajos relativos a esos pliegos se abran a conocimiento de
los distintos grupos municipales, así como a la ciudadanía y al tejido social valencianos,
garantizando su participación para aportar las propuestas que estimen oportunas.
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Es por ello, que creemos imprescindible que con el consenso de todos los grupos
propongamos la creación de una comisión no permanente para informar y contribuir la
elaboración de pliegos y posterior seguimiento de la nueva contrata de limpieza y recogida de
residuos de la ciudad de Valencia que afectará los próximos 15 años.

Por lo expuesto la concejal que suscribe formula la siguiente,

PROPUESTA DE ACUERDO

- Que desde esta Comisión Informativa de Ecología Urbana y Emergencia Climática se
impulse la constitución y posterior aprobación en el Pleno Municipal de una “Comisión No
Permanente de Información sobre la elaboración de pliegos y posterior seguimiento de la nueva
contrata de limpieza y recogida de residuos de la ciudad de València”.

- Que dicha Comisión se cree conforme lo dispuesto en los artículos 104, 105 y 106 del
Reglamento Orgánico del Pleno de València."

DEBAT

La Sra. Gil explica la moción.

El Sr. Montañez comenta que votarán a favor porque entienden que es la contrata con
mayor presupuesto del Ayuntamiento y por eso han presentado una pregunta al respecto porque
tienen duda de su encaje presupuestario para final de año y para el ejercicio 2022.

El Sr. Mundina diu que donaran suport a la moció encara que té dubte fins a quin punt
aquest tipus de comissió no permanent té encaix per a aquesta matèria. No obstant això, és
interessant la proposta de comissió per a estudiar una contracta tan rellevant.

El Sr. President exposa que s'han de distingir 2 temes:

a) Pla local de residus que es farà des de la participació en el Consell Municipal de Medi
Ambient a més d'un procediment de participació per a tots els agents de la ciutat. Ací, els grups
municipals tindran possibilitat de participar.

b) Cosa diferent és la tramitació d'un expedient de contractació, que està d'acord que és de
gran rellevància, però en la qual no hi haurà opció d'obrir-lo a la participació dels grups perquè ja
van justs de temps i això ho retardaria més. La proposta de contracta està elaborada pel servici i
ja la té molt avançada, no sent viable ara obrir aquest procés.

La Sra. Gil le sorprende que ante estas mociones, que aumentan transparencia, se rechacen
por el gobierno, ante una contrata tan importante para el Ayuntamiento y para toda la ciudad. No
quieren retrasar la tramitación sino tener información. No se les está facilitando la información
que han pedido sobre el enfoque de la nueva contrata y tampoco se quiere crear una comisión.
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El Sr. President insisteix en que la participació es farà a través del pla local de residus. Han
de preservar la confidencialitat de l'expedient de contractació per a assegurar la igualtat
d'oportunitats de les empreses a poder ser adjudicatàries. Una altra cosa és, una vegada s'aprove
l'expedient amb els plecs, moment en què poden accedir.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra del
Sr. Sergi Campillo Fernández (Compromís), de la Sra. Elisa Valía Cotanda (Socialista), del Sr.
Alejandro Ramón Álvarez (Compromís), del Giuseppe Grezzi (Compromís) i del Sr. Emiliano
García Domene (Socialista) i quatre vots a favor de la Sra. Julia Climent Monzó (Popular), del
Sr. Carlos Luis Mundina Gómez (Popular), de la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio (Ciutadans) i del
Sr. Vicente Montáñez Valenzuela (VOX).

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000180-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relativa als
"Escocells situats enfront de l'Estació AVE Joaquín Sorolla".

MOCIÓ

"La Estación AVE Joaquín Sorolla y sus alrededores, son la primera imagen que se llevan
muchos turistas y visitantes que llegan a la ciudad.

Como se puede observar en las imágenes de los alcorques adjuntas a esta moción, tomadas
en la calle Bailén, la situación actual es de una sensación de abandono del arbolado y por ende de
alcorques llenos de matorrales y suciedad, ya que no se limpian.

Entendemos que el fomento de la biodiversidad en la ciudad debería ser compatible con
mantener un control, una imagen de higiene y la dignidad de nuestras calles, sobre todo en
lugares de afluencia turística.

Por todo lo expuesto el concejal que suscribe formula la siguiente propuesta de acuerdo,

PROPUESTA DE ACUERDO

- Que desde la concejalía de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad realice
una intervención en las alcorques situados en la calle Bailén, frente a la Estación AVE Joaquín
Sorolla, con el fin de eliminar hierbas, limpiarlos y dotar a la zona de la imagen y salubridad que
debe tener nuestra ciudad."

IMÁGENES ADJUNTAS
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DEBAT

La Sra. Gil explica la moción.

El Sr. President comenta que comparteixen que estan molt crescuts i que han de donar
ordre per a adequar.

Planteja una alternativa perque no comparteixen el llenguatge que utilitza la moció. No
considera que hi ha problema de salubritat ni de brutícia, però sí que ha d'executar-se el
manteniment.

L'alternativa és la següent:

"Instar a la delegació de Jardineria Sostenible a que execute la programació de control de
vegetació adventícia al carrer Bailen i que revise l'arbrat de la zona, actuant en el manteniment
i/o esporga que es consideren necessàries segons el criteri tècnic del citat servici".

La Sra. Gil expone que la aceptan.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

“Instar a la delegació de Jardineria Sostenible a que execute la programació de control de
vegetació adventícia al carrer Bailen i que revise l’arbrat de la zona, actuant en el manteniment
i/o esporga que es consideren necessàries segons el criteri tècnic del citat servici.”
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8 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000048-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Vicente Montañez Valenzuela, del Grup Municipal VOX, relativa a
"Neteja mercat central".

MOCIÓ

"Fundamento:

Tal como figura en la página web del Mercado Central y cito textualmente “No hay
expresión mejor para transmitir lo que es el Mercado Central en la actualidad. Un sagrado templo
donde los catedráticos de los productos frescos reciben y transmiten la sabiduría de lo más
sustancial, nuestra alimentación. La luz mágica que entra desde su cúpula y sus vidrieras, el
susurro permanente que acaricia los oídos, la explosión de colores y de aromas, el gusto al final
de los sabores clásicos y eternos, mezclados con los más sorprendentes. Un auténtico parque
temático de la gastronomía.”

Sin embargo nada, mas lejos de la realidad, el mercado central, se encuentra en un estado
de abandono y deterioro constante tal como reiteradamente nos indican los comerciantes,
visitantes y nosotros mismo que hemos comprobado in situ la realidad.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone a la Comisión municipal para su debate
y aprobación si procede, los siguientes

ACUERDOS:

1 ) Instar al ayuntamiento a que resuelvan el problema de los excrementos de los pájaros en
la zona de los puestos y pasillos.

2) Instar a los servicios técnicos del ayuntamiento a realizar un informe de valoración de
las deficiencias existentes en bajantes, filtraciones de aguas pluviales, húmedas y limpieza de las
vidrieras.

3) Instar al ayuntamiento a realizar las mejoras reflejadas en dicho informe."
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##ANEXO-1780307##
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DEBAT

El Sr. President comenta que no correspon a aquesta comissió perquè en aquest cas concret
la neteja l'autogestionen els venedors. Aquest conveni el signa delegació de Comerç.

El Sr. Montañez tiene claro esto y por eso iba a eliminar los puntos 2 y 3 pero el 1 cree que
es oportuno.

El Sr. President explica que si es un tema de col.locar algun element físic que impedeix als
ocells omplir d'excrements, potser seria del Servici de Servicis Centrals Tècnics encara que el pot
vehicular Comerç. Que s'emporte a Comerç i es discutisca allí, si el punt 1er no s'assumeix en
Comerç que es porte a la de Gestió de Recursos per ser de Servicis Centrals Tècnics.

El Sr. Montañez está de acuerdo y la retira.

9 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000048-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Vicente Montañez Valenzuela, del Grup Municipal VOX, relativa a
"Suport sector arrosser".

MOCIÓ

"Fundamento:

A raíz de la multitudinaria tractorada-concentración con la que el sector arrocero colapsó el
pasado 30 de marzo la ciudad de Valencia, el colectivo ha conseguido abrir una línea de
negociaciones con el departamento agrario de la Generalitat Valenciana.

Las principales organizaciones profesionales agrarias de la Comunitad Valenciana –la
Asociación Valenciana de Agricultores (AVA-ASAJA) y La UNIÓ de Llauradors i Ramaders–,
junto a Cooperativas Agro-Alimentarias de la Comunidad Valenciana, iniciaron ayer con la
Consellería de Agricultura “un diálogo positivo, constructivo y con voluntad de alcanzar
acuerdos consensuados que compatibilicen la viabilidad presente y futura del cultivo del arroz
con la preservación medioambiental, sobre todo del parque natural de La Albufera”.

No hay que olvidar que parte de las exigencias del sector arrocero también pasan por
reivindicaciones al ayuntamiento tal como reflejaron en la famosa tractorada.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone a la Comisión municipal para su debate
y aprobación si procede, los siguientes

ACUERDOS:

1.-Instar a la Concejalía de Ecología Urbana a tener en cuenta la posición de los
productores a la hora de trazar la futura gestión de la paja del arroz.
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2.- Dotar de recursos hídricos en suficiente cantidad y máxima calidad para el parque
natural de La Albufera. En concreto, impulsar infraestructuras y mejorar la recirculación de las
aguas a fin de obtener un mayor nivel de oxigenación.

3.- Instar al Ayuntamiento a que, junto con la Consellería y el resto de poblaciones
limítrofes a la Albufera propongan un plan de mantenimiento y conservación de las motas."

DEBAT

El Sr. Montañez explica la moción. Que se dé una solución definitiva acorde a las
peticiones de los agricultores sobre el tema de la recogida de la paja del arroz. Hay que buscar
una solución al cien por cien porque la retirada en estos momentos deja parte de residuos que
afectan al lago.

La Sra. Gil expone que están a favor.

El Sr. Mundina exposa que estan a favor.

El Sr. Ramón comenta que ja hi ha un pla de recollida de la palla de l'arròs de 2019 en el
qual es recull l'opinió dels propietaris dels tancats, dels pescadors, associacions veïnals,
Conselleria d'Agricultura i del Consell Agrari. Per tant, ja es van escoltar tots els sectors
interessats. S'està treballant molt bé des de l'Ajuntament i els resultats són molt positius.

Presenta la seguent moció alternativa:

“1. Reiterar des de la Regidoria d'Agricultura, I'aportació al procés de debat i generació de
consensos entorn al model futur de gestió de la palla de l'arròs de l'Albufera, el document de
proposta elaborat per la regidoria d'Agricultura, Alimentació Sostenible i Horta, en el marc del
projecte Life Low Carbon Feed: Pla de Gestió de la Palla en el Terme Municipal de València.
Document de proposta elaborat amb la participació activa del sector arrosser, sector tècnic i
sector ambientalista implicats mitjançant tres tallers presencials i huit entrevistes en profunditat.
Comprometre's a participar activament en aquells processos que les administracions competents
posen en marxa per avançar en la resolución consensuada d'esta qüestió.

2. Continuar des de la Vicealcaldia i Regidoria d'Ecologia Urbana amb la tasca de ser una
de les veus determinants en els processos de participació, al.legacions i suggeriments, en relació
a la planificació hidrològica i per a assolir el bon estat ecològic del Parc Natural i de I'Albufera.
Mantindre amb la mateixa intensitat la activitat de treball amb els organismes competents en
matèria hídrica, Confederació Hidrogràfica del Xúquer; i gestió d'Espais Naturals, Conselleria
dAgricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, per tal de
garantir I'assignació d'un cabal ambiental suficient per l'Albufera en el proper cicle de
planificació hidrològica.

3. Seguir amb els treballs que I'Ajuntament de València ve realitzant al manteniment de
motes i dragatge dels canals de la propietat municipal des de 2016, amb col.laboració amb la
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Conselleria, que també ha executat projectes de restauració de motes en la perifèria del llac.
Continuar aportant a la Generalitat el desenrotllament de projectes en esta matèria, dins del marc
financer del Pla de Recuperació de la Unió Europea.”

El Sr. President sobre el punt 2 recorda que la competència sobre Plans Hidrològics i la
dotació per a cada ús de les aigües és de la CHJ, és a dir, de l’Estat. En breu eixirà a informació
pública la nova dotació en el Pla Hidrològic que s'està ultimant. Estan negociat per a defensar els
interessos del llac i aconseguir la dotació necessària per al llac.

Sobre el punt 3 recorda que València és l’únic Ajuntament que compta amb una contracta
de manteniment i dragatge del llac recuperat des de 2017 perquè es van paralitzar en 2012. Dóna
compte de les superfícies dragades en lo que porta d'execució aquesta contracta. Porten invertits
des de 2017 416.000 euros en aquests treballs. Encara que sempre falten recursos que podrien
destinar, aquest govern ha millorat molt la gestió del llac amb els treballs citats. A més, dins dels
fons europeus next generation una part important aniran a Infraestructura Verda i per això una
part aniran al llac.

El Sr. Montañez respecto al punto 2 y 3 de la alternativa está de acuerdo pero el 1 lo ve
muy ambiguo. Le gustaría que el gobierno marcase plazos concretos porque aunque se ha
mejorado el problema aún no tienen una solución definitiva.

El Sr. Ramón comenta que des de 2019 fins ara s'ha triplicat la capacitat de recollida.
Comprometre's en un termini més delimitat creu que és una qüestió que depén de més municipis i
que ha de liderar la Conselleria d'Agricultura, que ha impulsat la creació d'un consorci.

El Sr. Montañez en lo que respecto a los residuos que dependen de su competencia podría
haber un compromiso de seguir triplicando la capacidad de recogida.

El Sr. Ramón respon que per més que vulga no pot perquè hi ha factors meteorològics que
afecten i que poden dificultar la capacitat de recollida.

El Sr. Montañez comenta que le gustaría llegar a un consenso para poder apoyar esa
moción alternativa. 

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. Ramón  per majoria s'acorda,
aprovar-la, per cinc vots a favor del Sr. Sergi Campillo Fernández (Compromís), de la Sra. Elisa
Valía Cotanda (Socialista), del Sr. Alejandro Ramón Álvarez (Compromís), del Sr. Giuseppe
Grezzi (Compromís) i del Sr. Emiliano García Domene (Socialista) i quatre abstencions de la
Sra. Julia Climent Monzó (Popular), del Sr. Carlos Luis Mundina Gómez (Popular), de la Sra. Mª
del Rocío Gil Uncio (Ciutadans) i del Sr. Vicente Montáñez Valenzuela (VOX).

 ACORD

“1. Reiterar des de la Regidoria d'Agricultura, I'aportació al procés de debat i generació de
consensos entorn al model futur de gestió de la palla de l'arròs de l'Albufera, el document de
proposta elaborat per la regidoria d'Agricultura, Alimentació Sostenible i Horta, en el marc del
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projecte Life Low Carbon Feed: Pla de Gestió de la Palla en el Terme Municipal de València.
Document de proposta elaborat amb la participació activa del sector arrosser, sector tècnic i
sector ambientalista implicats mitjançant tres tallers presencials i huit entrevistes en profunditat.
Comprometre's a participar activament en aquells processos que les administracions competents
posen en marxa per avançar en la resolución consensuada d'esta qüestió.

2. Continuar des de la Vicealcaldia i Regidoria d'Ecologia Urbana amb la tasca de ser una
de les veus determinants en els processos de participació, al.legacions i suggeriments, en relació
a la planificació hidrològica i per a assolir el bon estat ecològic del Parc Natural i de I'Albufera.
Mantindre amb la mateixa intensitat la activitat de treball amb els organismes competents en
matèria hídrica, Confederació Hidrogràfica del Xúquer; i gestió d'Espais Naturals, Conselleria
dAgricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, per tal de
garantir I'assignació d'un cabal ambiental suficient per l'Albufera en el proper cicle de
planificació hidrològica.

3. Seguir amb els treballs que I'Ajuntament de València ve realitzant al manteniment de
motes i dragatge dels canals de la propietat municipal des de 2016, amb col.laboració amb la
Conselleria, que també ha executat projectes de restauració de motes en la perifèria del llac.
Continuar aportant a la Generalitat el desenrotllament de projectes en esta matèria, dins del marc
financer del Pla de Recuperació de la Unió Europea”.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a la
"Contractació de vigilants de platja".

PREGUNTA

"Respecto a la contratación de vigilantes de playa encargados de controlar el acceso y
aforo a las playas, a preguntas formuladas por este grupo municipal en la pasada Comisión de
Ecología Urbana se nos respondió que “la contratación de este personal se realizará por el
Servicio de Empleo Municipal desconociendo en este momento el número exacto al depender de
la Generalitat Valenciana y el propio Servicio de Empleo”.

Respecto a dicha respuesta y teniendo en cuenta que ya ha comenzado la temporada de
playas, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuántas personas van a desempeñar las funciones de vigilantes anti-Covid, para cubrir
las playas de nuestra ciudad?

Solicitamos se nos indique el número de vigilantes contratados para cubrir cada una de las
playas de la ciudad.

2.- ¿Cuál será su horario? Y, ¿su retribución?
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3.- El Ayuntamiento de València, ¿ha recibido alguna ayuda o subvención por parte de la
Generalitat Valenciana para contratar al personal que realizará las funciones de vigilancia
indicadas de las playas de Valencia?

4.- En caso afirmativo, ¿a cuánto asciende dicha ayuda o subvención?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, delegada de Emprenedoria i Innovació Econòmica

Toda la información solicitada, de la que se dispone en este momento, al encontrarse en
curso la tramitación de los expediente – número de vigilantes, horarios, retribución, ayudas,
…-referida a los distintos apartados que integran la pregunta, se encuentra disponibles en los
expedientes 02902-2021-679 y 01101-2021-2207, a los que pueden acceder por visor, por la vía
habitual.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grupo Municipal Popular, relatives a
les "Ajudes Reparació Danys Temporal Platges".

PREGUNTA

"Respecto a las ayudas solicitadas para hacer frente a la reparación de los daños causados
por el temporal Gloria en enero de 2020, y dado que desde la Delegación de playas se solicitaron
51.000 € para hacer frente a las mismas, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Ha recibido el Ayuntamiento de València la totalidad del importe solicitado o parte del
mismo?

2.- En el supuesto de haber recibido la totalidad del importe, ¿en qué fecha se recibió el
mismo?

3.- En el supuesto de haber recibido sólo una parte de dicho importe, ¿qué cantidad se ha
recibido? Y, ¿cuándo se espera recibir el resto?

4.- En el supuesto de haberse recibido todo o parte del importe solicitado, ¿qué actuaciones
se han realizado?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿Ha recibido el Ayuntamiento de València la totalidad del importe solicitado o parte
del mismo?
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No.  

2.- En el supuesto de haber recibido la totalidad del importe, ¿en qué fecha se ha recibido?

—

3.- En el supuesto de haber recibido solo una parte, ¿qué cantidad se ha recibido? ¿Cuándo
se espera recibir el resto?

—

4.- En el supuesto de haberse recibido todo o parte, ¿qué actuaciones se han realizado?

No se ha recibido. No obstante hay que indicar que las reparaciones correspondientes al
temporal Gloria competencia del Servicio de Playas ya han sido realizadas."

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a les
"Ajudes Reparació Danys Platges sol·licitades per Delegació Cicle Integral de l'Aigua".

PREGUNTA

"Respecto a las ayudas solicitadas para hacer frente a la reparación de los daños causados
por el temporal Gloria en enero de 2020, por un importe que asciende a 303.907 €, desde la
delegación del Ciclo Integral del Agua, en diciembre del pasado año, se nos indicó que “La
ayuda solicitada por importe de 303.907 € es competencia del Ciclo Integral del Agua  cuya
Delegación solicitó dicho crédito”. Es por ello que la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Ha recibido el Ayuntamiento de València la totalidad del importe solicitado o parte del
mismo?

2.- En el supuesto de haber recibido la totalidad del importe, ¿en qué fecha se recibió el
mismo?

3.- En el supuesto de haber recibido sólo una parte de dicho importe, ¿qué cantidad se ha
recibido? Y, ¿cuándo se espera recibir el resto?

4.- Dado el tiempo transcurrido, ¿ha realizado el Ayuntamiento de València alguna
actuación para recibir el importe adeudado?

5.- En caso de haberse recibido todo o parte del importe solicitado, ¿qué actuaciones se han
realizado?"

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua
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"1.- No consta en Ciclo integral del Agua.

2.- No procede.

3.- No procede.

4.-  Tras la solicitud inicial, se han centralizado los trámites y gestiones al respecto, no
siendo el servicio del ciclo integral del agua el servicio encargado de dichas tareas.

5.- No procede."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a la
"Neteja platges".

PREGUNTA

"Respecto al cuidado, limpieza y mantenimiento de nuestras playas con el objetivo de
mantenerlas en perfecto estado, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Con qué frecuencia se limpian las playas del norte de la ciudad?

2.- ¿Cuántos operarios se destinan a la limpieza de estas playas?

3.- ¿Con qué frecuencia se limpian las playas del sur de nuestra ciudad?

4.- ¿Cuántos operarios se destinan a la limpieza de estas playas?

5.- ¿Con qué frecuencia se limpiaron las playas, tanto del norte como del sur de la ciudad,
durante la pasada temporada 2020?

6.- ¿Ha habido algún cambio en la prestación de este servicio en la presente temporada
respecto de las anteriores?

7.- En caso afirmativo, ¿qué cambios se han producido?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Platges

"1.- ¿Con qué frecuencia se limpian las playas del norte de la ciudad?

Les platges del nord de la ciutat de València es netegen diàriament els 365 dies de l’any.

Las playas del norte de la ciudad de València se limpian diariamente los 365 días del año.

2.- ¿Cuántos operarios se destinan a la limpieza de estas playas?
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A les platges del nord es disposen els següents mitjans humans segons les tres temporades
de l’any en que s’organitzen els treballs:

- Temporada baixa (del 16 d’octubre a l'11 de març): 4 operaris/es més camió tot terreny.

- Temporada mitja (del 12 de març al 26 maig, i del 16 de septembre al 14 de octubre: 8
operaris/es de neteja manual, més un camió recol·lector tot terreny amb conductor/a i operari/a
manual de suport, més un tractor amb diverses ferramentes de neteja, rastrell, garbelladora, pala i
altres. En total 11 operaris/es.

- Temporada alta (del 27 de maig al 15 de setembre): 14 operaris/es de neteja manual de
dilluns a diumenge, més un camió recol·lector tot terreny amb conductor/a i 2 peons/es de dilluns
a diumenge, més 2 tractors amb neteja de dilluns a diumenge. Total: 19 operaris/es.

Adicionalment, durant els mesos de juliol i agost, 4 operaris/es més per reforçar la
recollida de papereres, que fa un total de 23 operaris/es durant estos 2 mesos.

   En las playas del norte se disponen los siguientes medios humanos según las tres
temporadas del año en que se organizan los trabajos:

- Temporada baja (del 16 de octubre al 11 de marzo): 4 operarios/as más camión
todoterreno.

- Temporada media (del 12 de marzo al 26 mayo, y del 16 de septiembre al 14 de octubre:
8 operarios/as de limpieza manual, más un camión recolector todoterreno con conductor/a y
operario/a manual de apoyo, más un tractor con varias herramientas de limpieza, rastrillo,
cribadora, pala y otras. En total 11 operarios/as.

- Temporada alta (del 27 de mayo al 15 de septiembre): 14 operarios/as de limpieza
manual de lunes a domingo, más un camión recolector todoterreno con conductor/a y 2 peones/as
de lunes a domingo, más 2 tractores con limpieza de lunes a domingo. Total: 19 operarios/as.

Adicionalmente, durante los meses de julio y agosto, 4 operarios/as más para reforzar la
recogida de papeleras, que hace un total de 23 operarios/as durante estos 2 meses.

 3.- ¿Con qué frecuencia se limpian las playas del sur de nuestra ciudad?

En temporades alta i mitja, les platges del sud de la ciutat de València es netegen tots els
dies de la setmana incloent diumenges i festius. En temporada baixa de dilluns a dissabte.

En temporadas alta y media, las playas del sur de la ciudad de València se limpian todos
los días de la semana, incluyendo domingos y festivos. En temporada baja de lunes a sábado.

 4.- ¿Cuántos operarios se destinan a la limpieza de estas playas?

Es detalla a continuació el dispositiu de neteja segons la temporada:

Temporada baixa (de l’ 01-01 al 15-03 i de l’01-11 al 31-12):
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- 1 operari/a per a buidatge de papereres de dilluns a dissabte.

- 1 operari/a de reforç per a buidatge de papereres de divendres a dilluns (incloent
diumenges).

Temporada mitja (del 16-03 al 27-03; del 13-04 al 31-05 i de l’01-10 al 30-10):

- 1 operari/a per a buidatge de papereres de dilluns a dissabte.

- 1 operari/a de reforç per a buidatge de papereres de divendres a dilluns, dilluns (incloent
diumenges).

- 2 tractors amb pala en jornades laborables.

- 1 camió tot terreny per recollida de bosses.

- 1 brigada de 3 peons/es amb furgoneta per neteja manual de línia de platja.

Els mitjans humans totals són 8 persones.

Temporada alta (28-03 a 12-04 i de l’01-06 al 30-09):

- 12 operaris/es per a buidatge de papereres i neteja manual.

- 3 tractors amb pala i aparell garbellador d’arena.

- 2 camions recol·lectors tot terrenys amb conductor/a i 2 operaris/es de recollida.

Durant l'època que està oberta la "platja-can" de Pinedo s'aplicarà tractament de
condicionat de l’arena per evitar olors d'orina mitjançant les operacions de rastrell i màquina
garbelladora d’arena diàries.

- 1 camió autocarregant per buidatge de caixes on es descarreguen els residus dels tractors i
operaris/es manuals.

Els mitjans humans totals són 20 persones.

Se detalla a continuación el dispositivo de limpieza según la temporada:

Temporada baja (del 01-01 al 15-03 y del 01-11 al 31-12):

- 1 operario/a para vaciado de papeleras de lunes a sábado.

- 1 operario/a de refuerzo para vaciado de papeleras de viernes a lunes (incluyendo
domingos).

Temporada media (del 16-03 al 27-03; del 13-04 al 31-05 y del 01-10 al 30-10):

- 1 operario/a para vaciado de papeleras de lunes a sábado.
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- 1 operario/a de refuerzo para vaciado de papeleras de viernes a lunes, lunes (incluyendo
domingos).

- 2 tractores con pala en jornadas laborables.

- 1 camión todoterreno por recogida de bolsas.

- 1 brigada de 3 peones/as con furgoneta por limpieza manual de línea de playa.

Los medios humanos totales son 8 personas.

Temporada alta (28-03 a 12-04 y del 01-06 al 30-09):

- 12 operarios/as para vaciado de papeleras y limpieza manual.

- 3 tractores con pala y aparato cribador de arena.

- 2 camiones recolectores todoterrenos con conductor/a y 2 operarios/as de recogida.

Durante la época que está abierta la "playa-can" de Pinedo se aplicará tratamiento de
condicionado de la arena para evitar olores de orina mediante las operaciones de rastrillo y
máquina cribadora de arena diarias.

- 1 camión autocargando por vaciado de cajas donde se descargan los residuos de los
tractores y operarios/as manuales.

Los medios humanos totales son 20 personas.

5.- ¿Con qué frecuencia se limpiaron las playas, tanto del norte como del sur de la ciudad,
durante la pasada temporada 2020?

La freqüència de neteja de les platjes del nord i del sud en 2020 va ser la mateixa.

La frecuencia de limpieza de las playas del norte y del sur en 2020 fue la misma.

 6.- ¿Ha habido algún cambio en la prestación de este servicio en la presente temporada
respecto de las anteriores?

No.

7.- En caso afirmativo, ¿qué cambios se han producido?

Amb motiu de la pandemia, les papereres de la platja eren netejades i desinfectades amb
aigua i lleixiu tres vegades a la setmana.

Con motivo de la pandemia, las papeleras de la playa eran limpiadas y desinfectadas con
agua y lejía tres veces a la semana."
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14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives a
la "Taxa de Clavegueram".

PREGUNTA

"En enero del presente año el pleno del ayuntamiento aprobó una modificación de la
Ordenanza Fiscal reguladora de la Tasa por la prestación del servicio de alcantarillado, colectores
y estaciones de bombeo, por la que se aplicaba una rebaja de la misma a determinados tramos de
consumo, con el objetivo de beneficiar las empresas afectadas por las restricciones de la
pandemia.

Respecto a esta medida, el concejal que suscribe formula las siguientes:

1.- ¿Cuántos usuarios se han podido beneficiar de esta medida?

2.- Respecto a las previsiones del gobierno municipal en cuanto a la disminución en la
recaudación con la aplicación de esta medida, cifradas en 2 millones de €, ¿a qué es debido que el
importe recaudado hasta la fecha sea superior al importe recaudado el pasado año?

3.- El gobierno municipal, ¿sigue manteniendo las previsiones iniciales en cuanto a una
disminución en la recaudación de 2 millones de € aproximadamente?

4.- En caso negativo, ¿cuál es la previsión en estos momentos?

5.- Respecto a la medida anunciada de aplazamiento de la factura del agua para empresas y
autónomos, ¿cuándo dará comienzo su aplicación?

6.- En caso negativo, ¿por qué motivos no se aplicará finalmente?

7.- En caso afirmativo, ¿cuándo entrará en vigor?"                                                         

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Hasta el momento se han beneficiado 499 abonados de facturación mensual y 95.196
de facturación bimestral.

2.- La medida se aplica desde el 20/4/2021 (BOP 19/4/2021). En los cinco primeros meses
se ha tenido un incremento en la parte correspondiente a la parte fija por servicio –por aumento
de abonados- y en menor medida en la parte correspondiente a la parte variable por consumo
–por aumento de consumo en los bloques de mayor tasa-.

3.-  Dependerá de los volúmenes vertidos, abonados y su evolución, no siendo posible
ahora mismo realizar un ajuste más preciso de las previsiones.
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4.- No procede.

5.- El primer plazo para acogerse a esta medida finalizó el 15 de mayo de 2021, para entrar
en vigor el 1 de junio de 2021.

El segundo plazo se iniciará el 1 de julio hasta el 31 de julio, y entrará en vigor el 1 de
enero de 2022.

6.- No procede.

7.- El primer plazo entró en vigor el 1 de junio de 2021.

El segundo entrará en vigor el 1 de enero de 2022."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Nou contracte de neteja urbana i recollida de residus".

PREGUNTA

"En la Junta de Gobierno Local celebrada el pasado día 4 de junio se acordó un incremento
presupuestario del 17% para el nuevo contrato de limpieza urbana y recogida de residuos que se
está redactando en estos momentos, respecto a dicho contrato el concejal que suscribe formula
las siguientes:

1.- ¿Cómo afectará sobre los trabajos que hasta la fecha se venían prestando, y qué
actuaciones nuevas se van a implantar con el incremento de 2,6 M€ en la prestación del servicio
de limpieza viaria?

2.- ¿En qué medida afectará a la frecuencia del servicio?

3.- ¿En qué medida afectará al número de personas destinadas a la limpieza de la ciudad?
¿En qué cantidad incrementará el mismo?

4.- ¿Cómo afectará el incremento de 2,4 M€ en la prestación del servicio de recogida de
residuos? ¿Qué novedades se van a implantar con el incremento presupuestario?

5.- ¿Qué acciones están previstas realizar para mejorar la actual prestación del servicio?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- ¿Cómo afectará sobre los trabajos que hasta la fecha se venían prestando, y qué
actuaciones nuevas se van a implantar con el incremento de 2,6 M€ en la prestación del servicio
de limpieza viaria?
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2.- ¿En qué medida afectará a la frecuencia del servicio?

3.- ¿En qué medida afectará al número de personas destinadas a la limpieza de la ciudad?
¿En qué cantidad incrementará el mismo?

4.- ¿Cómo afectará el incremento de 2,4 M€ en la prestación del servicio de recogida de
residuos? ¿Qué novedades se van a implantar con el incremento presupuestario?

5.- ¿Qué acciones están previstas realizar para mejorar la actual prestación del servicio?

Respostes 1 a 5:

El regidor haurà d'esperar a que isca licitat el contracte. En estos moments no es poden
donar detalls de la licitació més enllà d'una afirmació genèrica de que s'augmentarà el pressupost
per millorar els servicis i d'informar dels acords que es van prenent a la Junta de Govern Local,
com ha sigut la nova proposta de crèdit del contracte.

Respuestas 1 a 5:

El concejal tendrá que esperar a que salga licitado el contrato. En estos momentos no se
pueden dar detalles de la licitación más allá de una afirmación genérica de que se aumentará el
presupuesto para mejorar los servicios y de informar de los acuerdos que se van tomando a la
Junta de Gobierno Local, como ha sido la nueva propuesta de crédito del contrato."

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives a
les "Incidències Parc Gulliver".

PREGUNTA

"Tras los incidentes ocurridos en el Parque Gulliver de València y en respuesta a preguntas
formuladas por este grupo municipal acerca de la nueva apertura del mismo, se nos respondió
que “Se decidirá su reapertura, una vez analizadas las conclusiones del estudio externo y esté
garantizado el perfecto estado del parque”.

En base a esta respuesta, así como al “estudio externo” encargado, el concejal que suscribe
formula las siguientes:

1.- ¿Ya se conocen las conclusiones del estudio externo encargado al Instituto Tecnológico
de producto Infantil y Ocio?

2.- En caso afirmativo, ¿cuáles son las conclusiones alcanzadas?   Y, ¿cuál ha sido el
motivo y origen de las reacciones dermatológicas detectadas en algunos niños?
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3.- ¿Cuál es la estimación del gobierno municipal respecto a la reapertura del Parque? En
su caso, ¿la reapertura de esta instalación nuevamente al público que coste económico
representará?

4.- ¿Existe, en estos momentos, algún otro parque infantil cerrado al público?

5.- En caso afirmativo, ¿de qué parque se trata y cuáles son los motivos del cierre?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Ya se conocen las conclusiones del estudio externo encargado al Instituto
Tecnológico de producto Infantil y Ocio?

Sí.

2.- En caso afirmativo, ¿cuáles son las conclusiones alcanzadas? Y, ¿cuál ha sido el motivo
y origen de las reacciones dermatológicas detectadas en algunos niños?

Probablement, la degradació per part de la radiació ultraviolada i de la humitat ambiental
dels materials emprats en la instal·lació ha provocat un aflorament de fibres degradades en forma
de fragments curts cap a les superfícies de lliscament i les superfícies de major desgast. Esta
acumulació de fragments es va sotmetre a tensions durant l'obertura el que va provocar la ràpida
acumulació d'estos fragments a la roba de les persones usuàries.

Per tant, la causa més probable es degué a l'acumulació dels fragments de fibres a la roba,
que va provocar irritacions a la pell.

Probablemente, la degradación por parte de la radiación ultravioleta y de la humedad
ambiental de los materiales empleados en la instalación ha provocado un afloramiento de fibras
degradadas en forma de fragmentos cortos hacia las superficies de deslizamiento y las superficies
de mayor desgaste. Esta acumulación de fragmentos se sometió a tensiones durante la apertura lo
que provocó la rápida acumulación de estos fragmentos a la ropa de las personas usuarias.

Por lo tanto, la causa más probable se debió a la acumulación de los fragmentos de fibras a
la ropa, que provocó irritaciones a la piel.

3.- ¿Cuál es la estimación del gobierno municipal respecto a la reapertura del Parque? En
su caso, ¿la reapertura de esta instalación nuevamente al público que coste económico
representará?

Quan es finalitze l’obra de rehabilitació amb la qual també es rehabilitarà tota la superfície
per evitar els afloraments. En l’actualitat s’està redactant el projecte de rehabilitació.

Cuando se finalice la obra de rehabilitación con la cual también se rehabilitará toda la
superficie para evitar los afloramientos. En la actualidad se está redactando el proyecto de
rehabilitación.
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4.- ¿Existe, en estos momentos, algún otro parque infantil cerrado al público?

Sí.

5.- En caso afirmativo, ¿de qué parque se trata y cuáles son los motivos del cierre?

La zona de jocs infantils del Jardí d'Aiora està parcialment clausurada. Es realitzarà
pròximament un projecte per a reformar esta zona infantil.

La zona de juegos infantiles del Jardín de Ayora está parcialmente clausurada. Se
realizará próximamente un proyecto para reformar esta zona infantil."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Patrimoni arbori".

PREGUNTA

"Respecto al cuidado y mantenimiento del patrimonio arbóreo de la ciudad, el concejal que
suscribe formula las siguientes:

1.- ¿Cuántos árboles se han plantado en la ciudad en lo que llevamos de año? Solicitamos
se nos indique el detalle del número de árboles plantados, la especie botánica y su ubicación.

2.- ¿Cuántos árboles se han perdido a lo largo del presente año? Solicitamos se nos indique
el detalle del número de árboles perdidos y su ubicación.

3.- ¿Cuántos árboles se perdieron a lo largo del pasado año 2020? Solicitamos se nos
indique el detalle del número de árboles perdidos y su ubicación.

4.- ¿Cuántos árboles se plantaron en la ciudad en el pasado año? Solicitamos se nos
indique el detalle del número de árboles plantados y su ubicación.

5.- ¿Cuántos alcorques permanecen vacíos en la actualidad?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Cuántos árboles se han plantado en la ciudad en lo que llevamos de año? Solicitamos
se nos indique el detalle del número de árboles plantados, la especie botánica y su ubicación.

Respecte a l’arbrat gestionat pel servici de Jardineria Sostenible:
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PLANTACIONS ZONA SUD 2021 121

PLANTACIONS ZONA NORD 2021 181

TOTAL ARBRES PLANTATS 2021 302

Respecto al arbolado gestionado por el Servicio de Jardinería Sostenible:

PLANTACIONES ZONA SUR 2021 121

PLANTACIONES ZONA NORTE 2021 181

TOTAL ÁRBOLES PLANTADOS 2021  302

Pel que fa a l’arbrat gestionat per l’OAM de Parcs i Jardins Singulars:

En cuanto al arbolado gestionado por el OAM de Parques y Jardines Singulares:

 

PLANTACIONES OAM 2021 

ESPECIE UDS. JARDÍN UDS.

Acacia retinoides 1 CENTRAL 1

Bauhinia purpurea 15 CAPÇALERA 5

    OESTE 5

    TURIA I 2

    TURIA III 1

    TURIA XII 2

Brachychiton acerifolius 23 LINEA 4B 1

    OESTE 18

    PAU ADEMUZ 3

    LINEA 4B 1

Brachychiton discolor 2 TURIA XVI 2

Broussonetia papyrifera 4 PAU ADEMUZ 4

Celtis australis 60 ALBALAT 2

    CABECERA 22
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    TURIA XIV 2

    TURIA XVI 7

    PAU ADEMUZ 27

Ceratonia siliqua 5 OESTE 2

    MALILLA 3

Cercis siliquastrum 6 AYORA 1

    OESTE 3

    TURIA VII 2

Citrus limon 1 PANACH 1

Citrus sinenesis Navelina 30 PARQUE LINEAL 6

    OESTE 1

    POLIFILO 23

Cupressus sempervirens 'Totem' 19 MONFORTE 3

    PARQUE LINEAL 3

    POLIFILO 4

    TURIA X-XI 9

Cupressus sempervirens 'Stricta' 3 HESPÉRIDES 3

Cydonia oblonga 1 MARXALENES 1

Dyospyros caqui 1 MONCADA 1

Eryobotria japonica 6 MARXALENES 6

Fraxinus ornus 26 CABECERA 6

    MALILLA 2

    MARXALENES 10

    ORRIOLS 3

    PARQUE LINEAL 1

    PAU ADEMUZ 4

Grevillea robusta 1 PARQUE LINEAL 1

Jacaranda mimosifolia 3 CENTRAL 1
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    MALILLA 1

    PAU ADEMUZ 1

Koelreuteria paniculata 8 OESTE 3

    P. LLOMBART 1

    TURIA VI 4

Lagerstroemia indica 2 TURIA VIII 2

Lagunaria patersoni 2 CABECERA 2

Laurus nobilis 1 ORRIOLS 1

Ligustrum japonicum 2 LINEA 4A 1

    LINEA 4B 1

Ligustrum japonicum Variegatum 13 MARÍTIMO 13

Melia azedarach 4 AYORA 2

    OESTE 2

Morus alba fruitless 7 MARXALENES 2

    ORRIOLS 1

    T-XVI 4

Nerium oleander copa 6 LINEA 4B 6

Olea europaea 1 TURIA X-XI 1

Pinus canariensis 4 G.V.M 1

    PAU ADEMUZ 3

Pinus halepensis 2 MARXALENES 2

Pinus pinea 7 CABECERA 4

    TURIA IV-V 3

Platanus hispanica 65 LINEA 4B 10

    PAU ADEMUZ 55

Prunus armeniaca 2 MARXALENES 2

Prunus avium 4 CENTRAL 4

Prunus pissardi 1 MORVEDRE 1
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Punica granatum 3 MARXALENES 3

Quercus ilex 4 MORVEDRE 1

    ORRIOLS 1

    PANACH 1

    TURIA VIII 1

Schinus molle 1 AYORA 1

Taxodium distichum 1 BENICALAP 1

Taxus baccata columnaris 4 BENICALAP 1

    MONFORTE 3

Tilia platyphyllos 3 BENICALAP 3

Tilia platyphyllos cordata 3 OESTE 3

Tilia x europaea 2 TURIA II 2

  359   359

Per tant, s’han plantat en el que va d’any un total de 654 exemplars.

Por lo tanto, se han plantado en lo que va de año un total de 654 ejemplares.

2.- ¿Cuántos árboles se han perdido a lo largo del presente año? Solicitamos se nos indique
el detalle del número de árboles perdidos y su ubicación.

Respecte a l’arbrat gestionat pel servici de Jardineria Sostenible, entenent per arbres
perduts, els caiguts, abatuts per estar secs o amb el risc de caiguda i les desafeccions d'arbrat per
obres i guals.

 

ARBRES CAIGUTS/ABATUTS ZONA SUD 2021 146

ARBRES CAIGUTS/ABATUTS ZONA NORD 2021 386

TOTAL ARBRES CAIGUTS/ABATUTS 2021 532

Respecto al arbolado gestionado por el Servicio de Jardinería Sostenible, entendiendo por
árboles perdidos, los caídos, abatidos para estar secos o con riesgo de caída y las desafecciones
de arbolado por obras y vados.
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ÁRBOLES CAIDOS/ABATIDOS ZONA SUR 2021 146

ÁRBOLES CAIDOS/ABATIDOS ZONA NORTE 2021 386

TOTAL ÁRBOLES CAIDOS/ABATIDOS 2021 532

Pel que fa a l’arbrat gestionat per l’OAM de Parcs i Jardins Singulars:

En cuanto al arbolado gestionado por el OAM de Parques y Jardines Singulares:

 

ARBOLES ABATIDOS AÑO 2021 

FECHA JARDÍN ESPECIE EJEMPLARES            
ABATIDOS

13/01/2021avd. corts Phoenix dactylifera 1

14/01/2021Tramo 12 Erythrina crista-galli 1

26/01/2021Central Acacia retinoides 2

27/01/2021Polifilo-calles Pawlonia tomentosa 1

25/01/2021Prof. Llombart Phoenix dactylifera 1

25/01/2021A-2 Palau Congre. Acer negundo 1

18/02/2021 PARQUE CENTRAL ACACIA DEALBATA 1

01/03/2021 LÍNEA 4 PLATANUS X HISPANICA 1

25/02/2021 LÍNEA 4 PLATANUS X HISPANICA 1

30/03/2021 CABECERA POPULUS NIGRA 2

30/03/2021 CABECERA POPULUS ALBA 5

07/04/2021 CABECERA POPULUS NIGRA 3

06/04/2021 CABECERA POPULUS ALBA 7

06/04/2021 CABECERA POPULUS NIGRA 5

20/04/2021 TRAMO VI POPULUS ALBA 3

21/04/2021 TRAMO VI POPULUS ALBA 3

23/04/2021 TRAMO VI POPULUS ALBA 2

19/04/2021 TRAMO VI PHOENIX CANARIENSIS 1

19/04/2021 TRAMO IV-V PINUS PINEA 1
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19/04/2021 TRAMO II-III PHOENIX DACTYLIFERA 1

14/04/2021 CABECERA PINUS PINEA 1

14/04/2021 CABECERA POPULUS NIGRA 1

14/04/2021 TRAMO I ROBINIA PSEUDOACACIA 1

15/04/2021 TRAMO I ROBINIA PSEUDOACACIA 1

29/04/2021 TRAMO VI EUCALYPTUS CAMAELDULENSIS 1

29/04/2021 TRAMO VI POPULUS ALBA 1

28/04/2021 TRAMO VI POPULUS ALBA 1

28/04/2021 TRAMO VI EUCALYPTUS CAMAELDULENSIS 1

27/04/2021 TRAMO VI POPULUS ALBA 3

03/05/2021 TRAMO VI EUCALYPTUS CAMAELDULENSIS 2

07/05/2021 TRAMO VI EUCALYPTUS CAMAELDULENSIS 1

13/05/2021 PARQUE OESTE PAWLONIA IMPERIALIS 1

13/05/2021 PARQUE OESTE TILIA EUROPAEA 2

13/05/2021 PARQUE OESTE PINUS PINEA 1

12/05/2021 TRAMO IX GREVILLEA ROBUSTA 1

12/05/2021 TRAMO VIII MELIA AZEDERACH 1

12/05/2021 TRAMO VIII LIGUSTRUM JAPONICUM 5

14/05/2021 PARQUE OESTE POPULUS NIGRA 1

14/05/2021 PARQUE OESTE POPULUS ALBA 1

21/05/2021 PROFESOR LLOMBART WASHINGTONIA FILIFERA 1

20/05/2021 PROFESOR LLOMBART CUPRESSUS SEMPERVIRENS 1

20/05/2021 PROFESOR LLOMBART PHOENIX DACTYLIFERA 1

19/05/2021 MARXALENES POPULUS NIGRA 2

17/05/2021 MARXALENES LUECANEA LEUCOCEPHALA 1

24/05/2021 BENICALAP CERCIS SILIQUASTRUM 1

24/05/2021 PARQUE ORRIOLS PRUNUS SP. 1

25/05/2021 BENICALAP TAXUX BACCATA 1
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TOTAL 79

Per tant, un total de 611 exemplars.

Por lo tanto, un total de 611 ejemplares.

3.- ¿Cuántos árboles se perdieron a lo largo del pasado año 2020? Solicitamos se nos
indique el detalle del número de árboles perdidos y su ubicación.

Entenent per arbres perduts, els caiguts, abatuts per estar secs o amb el risc de caiguda i les
desafeccions d'arbrat per obres i guals, les dades de l’arbrat gestionat pel servici de Jardineria
Sostenible són les següents:

ARBRES CAIGUTS/ABATUTS ZONA SUD 2020 492

ARBRES CAIGUTS/ABATUTS ZONA NORD 2020 701

TOTAL ARBRES CAIGUTS/ABATUTS 2020 1.193

S'adjunten dades d'ubicació i espècie, d'arbrat plantat i abatut/caigut.

Entendiendo por árboles perdidos, los caídos, abatidos para estar secos o con riesgo de
caída y las desafecciones de arbolado por obras y vados, los datos del arbolado gestionado por el
Servicio de Jardinería Sostenible son las siguientes:

ÁRBOLES CAÍDOS/ABATIDOS ZONA SUR 2020 492

ÁRBOLES CAÍDOS/ABATIDOS ZONA NORTE 2020 701

TOTAL ÁRBOLES CAIDOS/ABATIDOS 2020 1.193

Se adjuntan datos de ubicación y especie, de arbolado plantado y abatido/caído.

Pel que fa a l’arbrat gestionat per l’OAM de Parcs i Jardins Singulars:

En cuanto al arbolado gestionado por el OAM de Parques y Jardines Singulares:

ARBOLES ABATIDOS AÑO 2020 

FECHA JARDÍN ESPECIE EJEMPLARES            
ABATIDOS

27/01/2020 Marxalenes Robinia pseudoacacia 2

27/01/2020 Marxalenes Robinia pseudoacacia 2

06/02/2020 Marxalenes Robinia pseudoacacia 5

06/02/2020 Marxalenes Ph. dactilifera 1
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06/02/2020 Marxalenes Prunus cerasifera pisardii 2

06/02/2020 Marxalenes Populus nigra 1

06/02/2020 Marxalenes Cassia sp 1

06/02/2020 Marxalenes Salix atrocinerea 2

12/02/2020 Tramo 4-5 Pinus halepensis 2

24/02/2020 Tramo 2 Jacaranda mimosifolia 2

25/02/2020 Albalat Populus simonii 5

26/02/2020 Albalat Populus simonii 2

25/02/2020 Tramo 2 Tilia europaea 3

25/02/2020 Tramo 2 Acer negundo 3

25/02/2020 Tramo 3 Acacia dealbata 1

03/03/2020 Orriols Morus nigra 1

06/03/2020 Tramo 4-5 Pinus halepensis 1

12/03/2020 Tramo 2 Pinus pinea 1

11/05/2020 Cabecera Populus nigra 7

11/05/2020 Cabecera Populus alba 1

11/05/2020 Tramo 4-5 Pinus halepensis 1

12/05/2020 Tramo 8 Robinia pseudoacacia 1

12/05/2020 Tramo 10-11 Eucaliptus camadulensis 1

13/05/2020 Tramo 6 Populus spp. 1

13/05/2020 Benicalap Tilia spp. 2

13/05/2020 Tramo 8 Acer spp. 2

15/05/2020 Tramo 8 Robinia pseudoacacia 1

18/05/2020 Tramo 8 Acer spp. 1

19/05/2020 Polifilo Pawlonia 1

19/05/2020 Polifilo Erythrina crista-galli 1

19/05/2020 Polifilo Pawlonia 1

19/05/2020 Tramo 8 Acer spp. 1
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20/05/2020 Tramo 8 Acer spp. 1

20/05/2020 Tramo 8 Eucaliptus camadulensis 1

20/05/2020 Tramo 10-11 Pinus canariensis 1

29/05/2020 Polifilo Ligustrum spp. 1

16/06/2020 Tramo 11 Morus spp. 1

17/06/2020 Tramo 10-11 Morus spp. 1

18/06/2020 Tramo 10-11 Morus spp. 1

19/06/2020 Benicalap P. pinea 1

25/06/2020 Tramo 10- 11 Morus spp. 1

26/06/2020 Cabecera Pinus spp. 1

27/06/2020 Cabecera P. alba canadiensis 1

29/06/2020 Tramo 10- 11 Morus spp. 1

01/07/2020 Camales Grevillea robusta 1

30/06/2020 Benicalap Tilia spp. 1

02/07/2020 Tramo 12 Morus spp. 5

10/08/2020 Oeste Populus niga 1

11/08/2020 Oeste Cedrus spp. 1

12/08/2020 Oeste Fraxinus spp. 1

18/08/2020 Marxalenes Ph. dactilifera 1

01/09/2020 Albalat Lagestroemia spp. 1

01/09/2020 Albalat Lagestroemia spp. 1

01/09/2020 Albalat Lagestroemia spp. 1

01/09/2020 Orriols Acer spp. 1

01/09/2020 Orriols Acer spp. 1

01/09/2020 Orriols Acer spp 1

01/09/2020 Orriols Prunus cerasifera pisardii 1

01/09/2020 Orriols Prunus cerasifera pisardii 1

01/09/2020 Orriols Prunus cerasifera pisardii 1
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01/09/2020 Orriols Prunus cerasifera pisardii 1

01/09/2020 Orriols Acer spp. 1

15/09/2020 Hesperides C. medica sarcodactylis 1

21/09/2020 Malilla Citrus limon 1

22/09/2020 Malilla Ph. dactilifera 1

23/09/2020 Cabecera Populus nigra 3

23/09/2020 Marxalenes Populus nigra 2

23/09/2020 Marxalenes Salix babylonica 1

23/09/2020 Cabecera P. pinea 2

24/09/2020 Cabecera Populus nigra 1

24/09/2020 Tramo 1 P. pinea 1

24/09/2020 Tramo 10- 11 P. pinea 1

24/09/2020 Tramo 16 Fraxinus spp. 1

28/09/2020 Tramo 6 Populus alba 1

29/09/2020 Forestal Populus nigra 1

29/09/2020 Forestal P.pinaster 1

29/09/2020 Tramo 6 Populus alba 1

30/09/2020 Tramo 6 Platanus spp. 1

06/10/2020 Orriols Cedrus spp. 1

06/10/2020 Orriols Prunus cerasifera pisardii 1

07/10/2020 Tramo 6 Citrus aurantium 1

01/07/2020 Lineal Camales Grevillea robusta 1

07/10/2020 Tramo 7 Citrus aurantium 1

21/10/2020 Tramo 3 Citrus aurantium 1

22/10/2020 Tramo 3 Citrus aurantium 1

22/10/2020 Tramo 3 Quercus suber 1

03/11/2020 Benicalap Ph. canariensis 1

05/11/2020 Tramo 12 Morus alba 1
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06/11/2020 Tramo 2 P. pinea 2

06/11/2020 Tramo 2 J. mimosifolia 1

06/11/2020 Tramo 12 P.pinea 1

06/11/2020 Tramo 14 P. pinea 2

06/11/2020 Tramo 4-5 Tamarix gallica 1

09/11/2020 Cabecera P. pinea 1

09/11/2020 Marxalenes Gingko biloba 1

11/11/2020 Tramo 8 Acer negundo 1

12/11/2020 Tramo 4-5 Pinus pinaster 1

17/11/2020 Tramo 2 Acer negundo 2

17/11/2020 Tramo 2 Tilia cordata 2

18/11/2020 G V. M Turia T. fortunei 1

20/11/2020 Tramo 11 Pinus pinea 2

30/11/2020 Tramo 2 Pinus pinea 1

30/11/2020 Tramo 4-5 Pinus halepensis 1

21/12/2020 Gulliver Pinus pinea 1

29/12/2020 Gulliver Morus alba 1

     
145

 

4.- ¿Cuántos árboles se plantaron en la ciudad en el pasado año? Solicitamos se nos
indique el detalle del número de árboles plantados y su ubicación. 

Respecte al servici de Jardineria Sostenible:  

PLANTACIÓ ANY 2020

NORD SUD TOTAL

1.878 2.001 3.879

Dades de l’anuari estadístic 2020.

L’OAM de Parcs i Jardins Singulars va plantar 3 exemplars en 2020.
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El saldo final és de 4546 exemplars plantats a la ciutat des de l’1 de gener de 2020 fins a
hui i 1.949 exemplars perduts en el mateix rang de dades. Això suposa que tenim 2.594
exemplars més a la ciutat en este moment respecte al 31 de desembre de 2019.

Respecto al Servicio de Jardinería Sostenible:

PLANTACIÓN AÑO 2020

NORTE SUR TOTAL

1.878 2.001 3.879

Datos del anuario estadístico 2020.

El OAM de Parques y Jardines Singulares plantó 3 ejemplares en 2020.

El saldo final es de 4546 ejemplares plantados en la ciudad desde el 1 de enero de 2020
hasta hoy y 1.949 ejemplares perdidos en el mismo rango de datos. Esto supone que tenemos
2.594 ejemplares más en la ciudad en este momento respecto al 31 de diciembre de 2019.

5.- ¿Cuántos alcorques permanecen vacíos en la actualidad?

Servici de Jardineria Sostenible:

ESCOCELLS BUITS VIARI ZONA SUD 1.129

ESCOCELLS BUITS   VIARI ZONA NORD 2.007

TOTAL ESCOCELLS BUITS VIARI 3.136

Gestionats per l'OAM Parcs i Jardins, 88 escocells.

Servicio de Jardinería Sostenible:

ALCORQUES VACÍOS   VIARIO ZONA SUR 1.129

ALCORQUES VACÍOS   VIARIO ZONA NORTE 2.007

TOTAL ALCORQUES VACÍOS VIARIO 3.136

Gestionados por el OAM Parques y Jardines, 88 alcorques."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Balanç de nous episodis d'abocaments continus de la EDAR de Pinedo a la mar".

PREGUNTA
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"En los pasados meses de abril y mayo con la temporada de baño en ciernes, la EDAR de
Pinedo alivió aguas residuales al azarbe y en consecuencia al mar.

Estos hechos cada vez más frecuentes se producen en episodios de lluvias, poniendo de
manifiesto la necesidad de poner en marcha y optimizar las infraestructuras existentes, y además
construir nuevas depuradoras que alivien la carga de esta EDAR, es por lo que el concejal que
suscribe formula las siguiente:

1.- ¿Cuáles han sido las causas  por las que se producen estos referenciados vertidos sin
tratamiento desde la EDAR de Pinedo al mar?

2.- ¿Cuál es el número total  y los días donde que se han producido dichos vertidos en estos
meses? Y, ¿durante el primer trimestre de 2021?

3.- ¿Cuál es el número total de metros cúbicos de aguas residuales vertidos al azarbe y en
consecuencia al mar durante estos episodios de los meses de abril y mayo? Asimismo, ¿Cuántos
metros cúbicos de aguas residuales sin tratamiento se han vertido en el presente año 2021?

4.- ¿Cuándo y a partir de qué fecha la Generalitat iniciará la construcción de la nueva
depuradora en la zona de Alcàsser, y en qué medida reduciría los aportes a la planta de Pinedo y
evitaría así estos alivios continuos? ¿Qué otras infraestructuras de saneamiento se van a construir
para aliviar la carga de la depuradora de Pinedo? ¿Cuáles, dónde y cuándo se estima su puesta en
funcionamiento?

5.- ¿Qué medidas se van a implementar de inmediato, para evitar esta temporada de baño
recientemente inagurada  para evitar  estos episodios?

6.- ¿Ha presentado el Ayuntamiento de València a la Generalitat o a la Administración
Central del Estado proyecto o actuaciones de interés para la construcción de infraestructuras de
saneamiento que mejoren la situación de la ciudad de València, con cargo a los fondos europeos
que se van a liberar con motivo de la Pandemia? ¿Cuáles han sido los proyectos o actuaciones de
interés presentados? Y, ¿cuál es el coste económico estimado?"

RESPOSTA

Sra. Elisa Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.-  No se producen vertidos sin tratamiento al mar. Los alivios que se producen han
recibido un tratamiento primario antes de verterse a medio natural y la causa es la intensidad de
las precipitaciones, como ya se les ha explicado en innumerables ocasiones.

2.- Vease respuesta a pregunta 3.

3.- Le reiteramos que no se producen vertidos de aguas residuales sin tratamiento.

Respuesta a preguntas 2 y 3
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ALIVIO AL AZARBE DE LA EDAR METROPOLITANA EN EPISODIOS DE LLUVIA

Día Hora inicio alivio Hora fin alivio Tiempo vertido Volumen aliviado al
azarbe (m3) Caudal (m3/h)

08/01/2021 15:08 23:59 8:51

51.410,00 2.940,51

09/01/2021 0:00 8:38 8:38

14/02/2021 23:47 23:59 0:12 90,00 415,38

15/02/2021 0:00 5:35 5:35 17.521,00 3.138,09

22/02/2021 1:42 5:52 4:10 13.781,00 3.307,44

07/03/2021 15:41 23:27 7:46 7.805,00 1.004,94

18/03/2021 12:00 20:00 8:00 35.160,00 4.395,00

16/04/2021 18:50 23:26 4:36 6.310,00 1.371,74

22/04/2021 6:37 15:35 8:58

42.143,00 3.576,49

22/04/2021 20:38 23:27 2:49

26/04/2021 1:10 12:45 11:35 41.280,00 3.563,74

27/04/2021 23:18 0:00 0:42

5.999,00 460,28

28/04/2021 0:00 12:20 12:20

09/05/2021 19:16 0:00 4:44

27.004,00 3.273,21

10/05/2021 0:00 3:31 3:31

23/05/2021 16:00 23:59 7:59

38.148,00 2.661,49

24/05/2021 0:00 6:20 6:20

08/06/2021 22:30 23:59 1:29

1.651,00 825,50

09/06/2021 0:00 0:30 0:30

4.- Para obtener esta información, deberá dirigirse a la administración autonómica, que es
la competente.

5.- La explotación de la EDAR de Pinedo compete a la EPSAR, siendo esta la titular y por
tanto quien tiene la responsabilidad de implementar medidas correctoras. así pues, dado que
EPSAR depende de la GVA estas cuestiones se deberían plantear a través de la administración
titular.

6.- Se ha preparado el porfolio de la Agenda Urbana 2030 para ser incluidos dentro del
Plan de Contingencia Europeo del Fondo de Recuperación".
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ACTUACIÓN SISTEMA MEDICIÓN
COSTO ESTIMADO

(MILLONES DE
EUROS)

Reparación y Adecuación Colector Norte Norte   11,60

Depósito Alameda Norte 30.000 m3 15,00

Depósito El Saler Sur   0,60

Depósito Ibiza-Serrería Norte 23.100 m3 12,00

Depósito Malvarrosa Vera 7.000 m3 6,00

Acondicionamiento del Azarbe Sur 130.000 m3 20,00

Depósito Huerto San Valero Norte 25.000 m3 12,00

Torrefiel-Norte Rascanya 70,02 Ha 10,35

Colector Pintor Ferrándiz Marítimo 450 m2 1,00

Cabanyal Norte, Barrio Beteró Poblats Maritims 23,00 Ha 4,00

Depósito Cardenal Benlloch Norte 12.000 m3 6,00

Colector de Pluviales del Viejo Cauce. Tramo Azud del Oro-Puente de
Astilleros Norte   20,00

Colector Cardenal Benlloch Norte 2.031 m2 8,50

Saneamiento Barrio Orriols Rascanya   18,00

TOTAL PROYECTO PARA PORTFOLIO     145,05

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives a
la "Construcció de nous nínxols després de la pandèmia".

PREGUNTA

"La Junta de Gobierno Local aprobó el 28 de mayo el acuerdo marco y la licitación para la
construcción de nuevas unidades de enterramiento por el aumento de la demanda provocada por
la pandemia, acerca de esta medida el concejal que suscribe formula las siguientes:

1.- ¿Cuántas unidades de enterramiento y en qué plazo está previsto construir? Solicitamos
se nos indique, de forma detallada, el número de unidades de enterramiento previstas en cada uno
de los cementerios de València.

2.- ¿Cuándo está prevista la finalización de dicha construcción?
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3.- En estos momentos, ¿cuántas unidades de enterramiento hay disponibles en los distintos
cementerios de València? ¿Hasta cuándo está cubierta la demanda de nichos para entierros en los
cementerios municipales de València? Solicitamos se nos indique, de forma detallada, el número
de unidades de enterramiento disponibles, en la actualidad, en cada uno de los cementerios de
València.

4.- ¿Cuántas unidades de enterramiento se ocupan de media al mes, en cada uno de los
cementerios de nuestra ciudad? Solicitamos desde enero de 2020 hasta la fecha que se nos facilite
la respuesta detallando la media mensual, en cada uno de los cementerios existentes en nuestra
ciudad.

5.- ¿Cuál es el importe de la modificación de créditos para consignar el gasto de esta nueva
construcción? Y, ¿cuál es la previsión del importe para la construcción de nichos y columbarios
en el año 2022?

6.- ¿Cuántos nichos sencillos, dobles y columbarios se han construido en el presente
mandato, esto es, desde junio de 2019 hasta la fecha? Solicitamos que en la respuesta se
desglosen las unidades de enterramientos por Cementerios General, Cabanyal, Campanar, Grao,
Benimamet, Massarrojos, y El Palmar."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat de Cementeris i Servicis Funeraris

"1.- Quantes unitats d'enterrament i en quin termini està previst construir? Sol·licitem que
se'ns indique, de manera detallada, el nombre d'unitats d'enterrament previstes en cadascun dels
cementeris de València.

Des del Servei de Cementeris i Serveis Funeraris s'ha procedit a tramitar un acord marc
que englobe la construcció de futures unitats d'enterrament en els diferents cementeris municipals
de la ciutat de València per als pròxims dos anys amb possibilitat de pròrroga de dos anys més.
Actualment el citat acord marc es troba en fase de licitació. Una vegada es produïsca
l'adjudicació i sobre la base del pressupost disponible es procedirà a elaborar el Projecte
d'execució en el qual es determinarà el nombre de nínxols a construir.

2.- Quan està prevista la finalització d'aquesta construcció?

Donat la naturalesa de les obres la previsió de recepció de les mateixes es contempla dins
del període de dos anys més dos de pròrroga de l'acord marc.

3.- En aquests moments, quantes unitats d'enterrament hi ha disponibles en els diferents
cementeris de València? Fins quan està coberta la demanda de nínxols per a enterraments en els
cementeris municipals de València? Sol·licitem que se'ns indique, de manera detallada, el
nombre d'unitats d'enterrament disponibles, en l'actualitat, en cadascun dels cementeris de
València.

La relació d'unitats d'enterrament disponibles a data 11 de juny de 2021 segons dades del
sistema informàtic és la següent.
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##ANEXO-1781022##

 
 
 
 Nínxols senzills Nínxols dobles Nínxols columbaris 
Cementeri General 225 101 4 
Cementeri Cabañal 37 1 8 
Cementeri Campanar 2 2 3 
Cementeri Grao 13 20 0 
Cementeri Benimamet 11 0 179 
Cementeri Massarrochos 20 0 45 
Cementeri Palmar 167 74 0 
TOTAL 475 198 239 
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4.- Quantes unitats d'enterrament s'ocupen de mitjana al mes, en cadascun dels cementeris
de la nostra ciutat? Sol·licitem des de gener de 2020 fins hui que se'ns facilite la resposta
detallant la mitjana mensual, en cadascun dels cementeris existents a la nostra ciutat.

La mitjana d'inhumacions en els diferents cementeris sent que es produeixen tant en unitats
d'enterrament noves com en ocupades és la següent.
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##ANEXO-1781024##

 
 
 
 
 
 2020 Fins abril 2021 
Cementeri General 215 294 
Cementeri Cabañal 30 45 
Cementeri Campanar 10 26 
Cementeri Grao 2 3 
Cementeri Benimamet 6 8 
Cementeri Massarrochos 2 1 
Cementeri Palmar 1 2 
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5.- Quin és l'import de la modificació de crèdits per a consignar la despesa d'aquesta nova
construcció? I, quina és la previsió de l'import per a la construcció de nínxols i columbarios l'any
2022?

En el pressupost de 2021 del Servei de Cementeris i Serveis Funeraris consta actualment
crèdit sense assignar per import de 203.331,46 € en les aplicacions presupostàries FK890 16400
63200 CONSTRUCCIÓ NÍNXOLS i FK890 16400 6320002 CONSTRUCC.NÍNXOLS I REF.
CEMENTERIS. Així mateix, s'ha sol·licitat crèdit extraordinari per import de 170.000 € per a dur
a terme la construcció de noves unitats d'enterrament.

La previsió de crèdit per a l'any 2022 per a la construcció d'unitats d'enterrament és de
350.000 €, tal com s'ha reflectit en l'acord marc.

6.- Quants nínxols senzills, dobles i columbarios s'han construït en el present mandat, això
és, des de juny de 2019 fins hui? Sol·licitem que en la resposta es desglossen les unitats
d'enterraments per Cementeris General, Cabanyal, Campanar, Grau, Benimamet, Massarrojos, i
El Palmar.

• Des de juny 2019

30 Nínxols senzills Cementeri Cabanyal

• Any 2020

55 nínxols senzills Cementeri General

176 nínxols columbaris Cementeri General

70 nínxols senzills Cementeri Cabanyal

35 nínxols senzills Cementeri Campanar

50 nínxols senzills Cementeri Benimamet

184 nínxols columbaris Cementeri Benimamet

• Any 2021

50 nínxols senzills Cementeri general (pendents de donar d'alta en el sistema informàtic,
per tant no estan inclosos en les dades de la resposta a la pregunta número 3). 

176 nínxols columbaris Cementeri General (pendents de donar d'alta en el sistema
informàtic, per tant no estan inclosos en les dades de la resposta a la pregunta número 3). 

40 nínxols senzills Cementeri Cabanyal."
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20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Simulacre d'emergències en el sistema d'aigua potable".

PREGUNTA

"La Entitat Metropolitana de Servicios Hidraúlicos (EMSHI) y la Agencia Valenciana de
Emergencias crearan una comisión técnica para hacer un simulacro en las plantas potabilizadoras
y en el Centro de control de Vara de Quart, es por lo que el Concejal que suscribe formulas las
siguientes:

1.- ¿Cuál es el nivel de riesgos a los que están expuestas las plantas potabilizadoras y el
centro de control en estos momentos? ¿Por qué se crea en este momento dicha comisión técnica?

2.- ¿Qué participación, cuál va a ser el papel y qué tareas va a asumir el Ayuntamiento de
València?

3.- ¿Cuándo se va a constituir? ¿Qué miembros van a componer la comisión técnica?

4.- ¿En la actualidad que medidas de control en caso de emergencias se aplican en estas
infraestructuras del sistema de agua potable a los habitantes de València y Área Metropolitana?

5.- Balance de incidencias realizadas por la brigada ”La móvil 30” de EMIVASA durante
el año 2020 y 2021 en la red del sistema de agua potable de València.

6.- ¿Cuántas incidencias se han registrado por el incumplimiento del   Reglamento del
Servicio de Abastecimiento de Agua Potable de la Ciudad de València durante el presente año?"

RESPOSTA

Sra. Elisa Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Las instalaciones municipales de abastecimiento de agua están expuestas a los riesgos
habituales de una instalación industrial, dedicada en este caso a la captación, potabilización y
distribución de agua potable. Entre los riesgos posibles cabe citar fallo de suministro eléctrico o
problemas de cantidad o calidad del agua en las tomas del Canal Júcar-Turia o del río Turia.

Aunque se dispone del propio sistema de gestión de riesgos, resulta oportuno establecer un
protocolo de acción conjunta, y su correspondiente comisión técnica, para actuar de una manera
coordinada y ordenada frente a una emergencia que pudiera darse en las inmediaciones de las
potabilizadoras, o en las propias instalaciones, y por las que hubiera que colaborar con la
Agencia de Seguridad y Emergencias de la Generalitat Valenciana, tales como un incendio en el
ámbito del Parque Natural del Turia, y lluvias torrenciales que pudieran afectar a las
instalaciones o los accesos a las mismas.
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2.- Como se explica después, la comisión técnica está por definir en lo que respecta a sus
funciones y composición.

No obstante, cabe indicar que el Ayuntamiento de València es el propietario de las
instalaciones de La Presa, El Realón y Vara de Quart, lo que deberá ser tenido en cuenta en dicha
comisión técnica.

3.- La comisión técnica la formará personal del Servicio Ciclo Integral del Agua, personal
técnico de EMIVASA, personal de la Agencia de Seguridad y Emergencias (112) y personal
técnico de la EMSHI.

La fecha de la constitución de la comisión y sus funciones concretas está por definir.

4.-  Desde marzo de 2002 está operativo el “Plan Ante Situaciones de Emergencia”,
además, se presentó ante la Confederación Hidrográfica del Júcar en 2005 el “Plan de Gestión de
Sequías de València y su Àrea Metropolitana” y EMIVASA tiene implantado desde 2015 un
Sistema de Gestión del Riesgo, certificado por el organismo acreditado AENOR según UNE-ISO
31.000, y apoyado en las directrices y recomendaciones establecidas en la norma de referencia.

Este sistema abarca toda el área corporativa, incluyendo la gestión de riesgos más
específicos como son los operativos y medioambientales, tanto de las plantas potabilizadoras,
como del centro de control de mando de abastecimiento municipal en Vara de Quart.

En el marco del citado Sistema de Gestión, EMIVASA tiene implantado un sistema de
escenarios de riesgos, en los que se identifica, analiza, evalúa y controla los riesgos asociados a
cada instalación, estableciendo un plan de acción y contingencia específico como medida de
control para cada riesgo. El plan de acción conlleva una serie de actuaciones para minimizar y/o
anular el riesgo según su grado de incidencia, una jerarquía de comunicaciones para cada plan de
contingencia y el apoyo de un Comité de Gestión de crisis que establece las decisiones a tomar.

Este sistema mejora y reduce los riesgos operativos y permite estar preparados para
responder ante situaciones de crisis ambientales, reduciendo sus consecuencias y recuperando la
normalidad de la producción y distribución en el menor tiempo posible, de forma que la
continuidad del servicio no se vea comprometida.

5.- La brigada M30 durante el período comprendido entre el 01/01/2020 y el 31/05/2021 ha
atendido un total 3.279 incidencias.

6.-  Durante el presente año 2021 se han iniciado 195 expedientes de fraude por los
abonados del servicio, de los cuales 50 son fraudes ya confirmados y facturados (expediente
finalizado por EMIVASA), y el resto están en proceso de resolución."

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000045-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relatives a
la "Reutilització aigües de l'Arena de València".
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PREGUNTA

"Con motivo de las obras del futuro pabellón Casal España Arena de València, se han
generado recursos hídricos que pueden ser aprovechados por los regantes de la Font d’en Corts y
la Font de San Lluis, gracias a la colaboración de la Delegación del Ciclo Integral del Agua y la
empresa titular de la concesión y que está construyendo la citada dotación deportiva, en
consecuencia el concejal que suscribe formula las siguientes:

1.- ¿Cuántos metros cúbicos se están alumbrando diariamente del subsuelo del futuro
pabellón?

2.- ¿Dónde se está vertiendo? Y, ¿qué comunidades de regantes, sociedades civiles o red
de acequias y tuberías se están beneficiando de dichas agua?

3.- ¿Desde qué fecha se están vertiendo a las comunidades y sociedades de riego el agua
proveniente de dichas obras?

4.- ¿Se ha producido la conexión de las obras en la parcela de las calles Angel de Villena,
Bombero Ramón Duart y Antonio Ferrandis, con la red de acequias de la entidad Francs, Marjals
i Extremals? ¿Qué obras se han tenido que ejecutar para proceder a dicha conexión? ¿Desde qué
fecha está operativa la conexión y en consecuencia se pueden beneficiar las parcelas del ámbito
de Francs, Marjals i Extremals? 

5.- Para el caso de que todavía no esté habilitada la conexión, ¿qué destino se está dando a
los 80m3/hora que diariamente se están alumbrando?"

RESPOSTA

Sra. Elisa Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- De las 69 bombas de extracción que hay instaladas en el espacio del futuro pabellón,
37 están funcionando a día de hoy, extrayendo un caudal que oscila entre 34 y 36 l/s, o sea más

de 3.000 m /día.3

2.- Se están vertiendo a la red de acequias municipales de Francos, Marjales y Extremales.

Se están beneficiando los regantes de las huertas de las zonas denominadas “Font de Sant
Lluis”, “de l’Agulla”, “de la Font d’Encorts”, “del Racó” y “de Encorts”, en total más de 80 Ha.
de huerta protegida, unos directamente y otros indirectamente.

3.-  Desde el mismo momento en que se iniciaron las labores de abatimiento del nivel
freático en el proceso de excavación de las tierras en el solar destinado a “Casal España Arena de
Valencia”, que fue el 4 de mayo de 2021.

4.- Previo al inicio de las obras de excavación y del abatimiento del nivel freático, se ha
realizado un estudio de las posibilidades y conveniencia de aprovechar el agua para riego de la
zona de Francos, Marjales y Extremales. Para ello, se ha comprobado la viabilidad de utilización
de los trazados de conductos, canalizaciones y acequias existentes, completándose con las obras
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y actuaciones necesarias para adaptar el sistema a las nuevas necesidades. Con este fin, se han
abierto pozos de registro, construido nuevas paradas para reconducir el agua, limpiando
conductos entubados y acequias, e incluso se ha cambiado el sentido de circulación de la acequia
Fabiana para repartir el caudal, dirigiéndolo hasta la cabecera del Pont de l’Agulla.

Asimismo, se ha comprobado la calidad del agua, siendo apta para riego.

5.- La conexión está habilitada."

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives a
la Campanya "Menja bé i salva el clima”.

PREGUNTA

"Acerca de la cuarta edición de las jornadas “València cambia por el clima”, que este año
se centra en la alimentación saludable, próxima y de temporada como herramienta para combatir
el cambio climático, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿A cuánto asciende el importe de la presente edición de estas jornadas?

2.- ¿Con cargo a qué partidas presupuestarias se ha realizado la misma?

3.- ¿Cuántos contratos se han realizado para el desarrollo de estas jornadas? Solicitamos el
detalle de los contratos firmados, importe, objeto y nombre de las personas físicas y/o jurídicas
contratadas.

4.- Desde la Fundación Clima y Energía se ha colaborado en la presente edición de las
jornadas? Y, ¿en ediciones anteriores?

5.- En caso afirmativo, ¿cuál ha sido la participación de la Fundación en la presente
edición de las jornadas “València cambia por el clima” y cuánto presupuesto ha destinado a la
misma?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"Sobre la quarta edició de les jornades “València canvia pel clima”, que enguany se centra
en l'alimentació saludable, pròxima i de temporada com a eina per a combatre el canvi climàtic,
la regidora que subscriu formula les següents preguntes:

1.- A quant ascendeix l'import de la present edició d'aquestes Jornades?

2.- Amb càrrec a quines partides pressupostàries s'ha realitzat la mateixa?
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3.- Quants contractes s'han realitzat per al desenvolupament d'aquestes Jornades?
Sol·licitem el detall dels contractes signats, import, objecte i nom de les persones físiques i/o
jurídiques contractades.

4.- Des de la Fundació Clima i Energia s'ha col·laborat en la present edició de les Jornades?
I En edicions anteriors?

5.- En cas afirmatiu Quin ha sigut la participació de la Fundació en la present edició de les
Jornades “València canvia pel clima” i quant pressupost ha destinat a aquesta?

No es respondrà aquesta pregunta atenent la diligència de 14 de juny de 2021 de l'Agència
Valenciana Antifrau rebuda per aquesta Delegació.

La Diligència de l'Agència Valenciana de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció
de la Comunitat Valenciana, estableix expressament els deures de màxima reserva per l'aplicació
dels articles 8 i 10 de la Llei 11/2016, de 28 de novembre, de la Generalitat, i sol·licita, entre
altres qüestions, que s'extremen els deures de sigil i confidencialitat dels seus expedients d'anàlisi
i investigació, regulat en l'article 128 de la Llei 8/2010, de 23 de juny."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives a
"L'emissió de gasos d'efecte d'hivernacle".

PREGUNTA

"El pasado mes de mayo desde la Concejalía de Emergencia Climática y Transición
energética se informaba de la disminución de gases efecto invernadero en el periodo
comprendido entre 2007 y 2019, acerca de estos indicadores la concejal que suscribe formula las
siguientes preguntas:

1.- ¿Cuál ha sido la reducción de gases efecto invernadero en el periodo 2015-2019?

2.- ¿Cuál ha sido la reducción del consumo de energía en el mismo periodo de tiempo?

Solicitamos se nos facilite una copia del informe de cumplimiento del Pacto de las
Alcaldías para el Clima y la Energía sostenible (PACES)."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Quina ha sigut la reducció de gasos efecte d'hivernacle en el període 2015-2019?

Les emissions de gasos d'efecte d'hivernacle (GEI), segons les conclusions del Primer
informe del seguiment del Pla d'acció pel clima i l'energia sostenible de la ciutat de València, han
descendit un 30,9% respecte a l'any de referència l'any 2019.
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2.- Quina ha sigut la reducció del consum d'energia en el mateix període de temps?

El consum d'energia, segons les conclusions del Primer informe del seguiment del Pla
d'acció pel clima i l'energia sostenible de la ciutat de València, han descendit un 17,8% respecte a
l'any de referència l'any 2019.

Sol·licitem que se'ns facilite una còpia de l'informe de compliment del Pacte de les
Alcaldies per al Clima i l'Energia sostenible (PACES).

El primer informe de seguiment del Pla d'acció pel clima i l'energia sostenible de la ciutat
de València (PACES) de data abril de 2021 està disponible en la pàgina web de l'Ajuntament de
València en el següent enllaç.

https://www.valencia.es/documents/20142/424002/Primer+Informe+Seguimiento+PACES+ABRIL+2021-1.pdf/9df57815-2b04-1a56-3809-63fc2794f937?t=1623400809599
."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Projecte WellBased".

PREGUNTA

"Respecto al Proyecto WellBased, incluido en el programa H2020, y cuyas previsiones era
comenzar en el mes de marzo con un presupuesto total de 5’1 millones de euros, del cual nuestra
ciudad recibirá un 31%; es decir, 1’6 millones de euros sumando las aportaciones de todos los
socios locales, la concejal que suscribe formula las siguientes:

1.- ¿Ha comenzado a desarrollarse este proyecto?

2.- En caso afirmativo, ¿qué actuaciones se han llevado a cabo en los distritos de la Junta
Municipal del Marítimo seleccionados para su implementación?

3.- ¿Ha recibido el Ayuntamiento de València el presupuesto correspondiente para su
desarrollo?

4.- En caso negativo, ¿cuáles son las previsiones del gobierno municipal respecto al inicio
del proyecto así como respecto a la llegada de los fondos?

5.- En 2016 el índice de pobreza energética en nuestra ciudad se situaba en el 23,3%. ¿Cuál
es en la actualidad? Solicitamos nos indiquen el índice más reciente del que se disponga en la
delegación de Emergencia Climática y Transición Energética."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica
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"1.- Ha començat a desenvolupar-se aquest projecte?

El projecte va arrancar oficialment al març de 2021.

2.- En cas afirmatiu Quines actuacions s'han dut a terme en els districtes de la Junta
Municipal del Marítim seleccionats per a la seua implementació?

El projecte es troba actualment en la seua fase inicial, en la qual es definiran les actuacions
a dur a terme durant la fase d'implementació. Els socis valencians del projecte València Clima i
Energia, Las Naves, INCLIVA i KVeloce es troben ara immersos en la fase de definició del pilot,
de cara a establir les intervencions i actuacions previstes al llarg dels 4 anys de duració del
projecte.

3.- Ha rebut l'Ajuntament de València el pressupost corresponent per al seu
desenvolupament?

L'Ajuntament de València com a tal no participa directament com a soci. Els membres
valencians del consorci, Las Naves  i València Clima i Energia han rebut una primera part de la
dotació pressupostària prevista, segons el que s'estableix en l'acord amb la Comissió Europea.

4.- En cas negatiu. Quines són les previsions del govern municipal respecte a l'inici del
projecte així com respecte a l'arribada dels fons?

No aplica.

5.- En 2016 l'índex de pobresa energètica a la nostra ciutat se situava en el 23,3%. Quin és
en l'actualitat? Sol·licitem que ens indiquen l'índex més recent del qual es dispose en la delegació
d'Emergència Climàtica i Transició Energètica.

L'estudi realitzat en 2016 per la UPV va ser el primer mapatge de la pobresa energètica a
escala municipal d'Espanya. El mètode desenvolupat per investigadors de la UPV associava
l'avaluació d'una sèrie d'indicadors al desenvolupament d'un marc conceptual d'anàlisi i
intervenció per a lluitar contra la pobresa energètica a València. Aquest treball de recerca com a
tal no té com a finalitat la de reproduir-se i va deixar clar que un indicador únic no permet
reflectir la complexitat de les situacions de pobresa energètica a València, sinó que es requereix
un enfocament   multi criteri associant indicadors quantitatius i qualitatius. Seguint la línia
iniciada per aquest treball i en relació amb iniciatives realitzades a nivell europeu i nacional per a
caracteritzar i seguir l'evolució de la pobresa energètica, diferents accions s'han posat en marxa
per a seguir d'una banda les intervencions realitzades amb usuaris des de l'oficina de l'energia i
diversos projectes europeus (enfocament ascendent "bottom up"), i d'altra banda analitzar de
manera més general la situació a la ciutat a partir de dades estadístiques (enfocament descendent
"top down"). En definitiva, l'estudi realitzat en 2016 és l'índex de referència més recent del qual
es disposa."
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25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Rebut de la llum".

PREGUNTA

"Respecto al reciente incremento del recibo de la luz, acordado en nuestro país, la concejal
que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- Desde la delegación de emergencia climática y transición energética, ¿se va a realizar
alguna campaña informativa al respecto al conjunto de la ciudadanía de València?

2.- En caso afirmativo, ¿cuándo y en qué consistirá la misma?

3.- En caso negativo, ¿por qué motivo?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Des de la delegació d'emergència climàtica i transició energètica Es realitzarà alguna
campanya informativa sobre aquest tema al conjunt de la ciutadania de València?

Es realitzaran accions de formació i informació a la ciutadania.

2.- En cas afirmatiu Quan i en què consistirà la mateixa?

Actualment està acabant-se de definir el contingut de les accions de formació i informació
que es realitzaran des de VCC a través de l'Oficina de l´Energia i l’Observatori i des del Servici
d´Energència Climàtica i Transició Energètica.

3.- En cas negatiu. Per quin motiu?"

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000179-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
als "Canvis d'ubicació de contenidors de residus per les obres en la plaça de la Reina".

PREGUNTA

"1.- ¿Se ha tenido que modificar la ubicación de contenedores de residuos en el centro de
la ciudad de forma permanente o durante la duración de las obras de la plaza de la Reina?
Enumere las nuevas ubicaciones y si son permanentes o eventuales.

2.- ¿Con que antelación se ha avisado a los vecinos de dichos cambios?
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3.- ¿Tienen previsto hacer soterramientos de contenedores en la plaza o calles adyacentes?
Enumere las futuras ubicaciones y la planificación de cada intervención."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- ¿Se ha tenido que modificar la ubicación de contenedores de residuos en el centro de
la ciudad de forma permanente o durante la duración de las obras de la plaza de la Reina?
Enumere las nuevas ubicaciones y si son permanentes o eventuales.

Sí, havent-se consensuat les noves ubicacions (Plaça de la Reina amb Santa Caterina,
carrer del Mar 2 i carrer Avellanes front 24) amb el personal tècnic de l'obra. Les ubicacions són
eventuals mentre duren les obres.

A més, s’ha hagut de modificar el tipus de càrrega del contenidor, canviant de càrrega
lateral contenidor de 3.200 a contenidor de càrrega posterior de 1.000 litres.

Sí, habiéndose consensuado las nuevas ubicaciones (Plaza de la Reina con Santa Caterina,
calle del Mar 2 y calle Avellanas frente 24) con el personal técnico de la obra. Las ubicaciones
son eventuales mientras duran las obras.

Además, se ha tenido que modificar el tipo de carga del contenedor, cambiando de carga
lateral contenedor de 3.200 a contenedor de carga posterior de 1.000 litros.

 2.- ¿Con que antelación se ha avisado a los vecinos de dichos cambios?

Els contenidors van ser canviats el mateix dia que es va tancar la plaça; el veïnat va ser
avisat pels responsables de l'obra.

Los contenedores fueron cambiados el mismo día que se cerró la plaza; el vecindario fue
avisado por los responsables de la obra.

3.- ¿Tienen previsto hacer soterramientos de contenedores en la plaza o calles adyacentes?
Enumere las futuras ubicaciones y la planificación de cada intervención.

Dins del projecte de reurbanització de la plaça de la Reina està inclòs la construcció
d'arquetes de contenidors soterrats en tots dos costats de la plaça, segons indica el projecte
d'obres.

La planificació de la construcció dels mateixos ve marcat pel desenvolupament de les
obres.

Dentro del proyecto de reurbanización de la plaza de la Reina está incluido la construcción
de arquetas de contenedores soterrados en ambos lados de la plaza, segundos indica el proyecto
de obras.
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La planificación de la construcción de los mismos viene marcado por el desarrollo de las
obras."

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000179-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
a la "Neteja del passeig marítim de València durant els caps de setmana i la temporada d'estiu".

PREGUNTA

"Indique el dispositivo establecido para la limpieza y recogida de residuos durante los días
de máxima afluencia, fines de semana y verano en el paseo marítimo de València."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"Indique el dispositivo establecido para la limpieza y recogida de residuos durante los días
de máxima afluencia, fines de semana y verano en el paseo marítimo de València.

Els caps de setmana de juliol i agost és quan es desplega el dispositiu més important, tant
en termes de mitjans humans, com de materials, sent els següents:

- A primera hora del matí es disposa de 5 operaris/es més una agranadora per a la neteja de
tot el passeig i els zones enjardinades.

- Un equip de neteja amb aigua a pressió, composat per un camió cisterna amb conductor/a
i operador manual de la mànega de 6 a 9:30h, es dediquen a netejar amb aigua el passeig i
arrossegar l’arena cap a les vores.

- La recollida de residus es realitza tant al passeig mitjançant un vehicle recol·lector i 2
operaris/es, com en la línia de restaurants, recollint els contenidors de la calçada, a primera hora
del matí.

- En el torn de vesprada, 2 operaris/es de 14 a 20h buiden totes les papereres del passeig.

Los fines de semana de julio y agosto es cuando se despliega el dispositivo más
importante, tanto en términos de medios humanos, como de materiales, siendo los siguientes:

- A primera hora de la mañana se dispone de 5 operarios/as más una barredera para la
limpieza de todo el paseo y las zonas ajardinadas.

- Un equipo de limpieza con agua a presión, compuesto por un camión cuba con
conductor/a y operador manual de la manga de 6 a 9:30h, se dedican a limpiar con agua el paseo
y arrastrar la arena hacia los bordes.
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- La recogida de residuos se realiza tanto en el paseo mediante un vehículo recolector y 2
operarios/as, como en la línea de restaurantes, recogiendo los contenedores de la calzada, a
primera hora de la mañana.

- En el turno por la tarde, 2 operarios/as de 14 a 20h vacían todas las papeleras del paseo."

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000179-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
al "Primer pla colonial felí de València".

PREGUNTA

"La concejalía de Bienestar Animal está elaborando el II Plan Colonial Felino de València.

1.- ¿Haga un balance del resultado del I Plan colonial felino de València?

2.- ¿Cuántas colonias felinas controladas existen en la ciudad? Indique su posición y el
número de gatos contabilizados en cada una.

3.- ¿Cuántas esterilizaciones felinas en las colonias se han realizado durante 2019, 2020 y
2021?

4.- ¿Qué presupuesto se ha destinado durante 2019, 2020 y 2021 a la esterilización y
compra de alimentos para las colonias felinas?

5.- ¿Qué personal destina la concejalía a la gestión de dicho plan?"

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"La concejalía de Bienestar Animal está elaborando el II Plan Colonial Felino de
València. 

1.- ¿Haga un balance del resultado del I Plan colonial felino de València?

2.- ¿Cuántas colonias felinas controladas existen en la ciudad? Indique su posición y el
número de gatos contabilizados en cada una.

3.- ¿Cuántas esterilizaciones felinas en las colonias se han realizado durante 2019, 2020 y
2021?

4.- ¿Qué presupuesto se ha destinado durante 2019, 2020 y 2021 a la esterilización y
compra de alimentos para las colonias felinas?

5.- ¿Qué personal destina la concejalía a la gestión de dicho plan?
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En relación a las preguntas planteadas en la Comisión Informativa de Ecología Urbana y
Emergencia Climática se informa que:

Desde el año 2013 existe un Plan Colonial Felino de la ciudad en el que se establecía el
control al que iban a ser sometidos los felinos pertenecientes a las colonias de la ciudad de
Valencia y sus pedanías.

Desde el año 2015 con la creación de la Concejalía de Bienestar Animal, estas acciones
fueron implementadas entre otras, con la realización de varios planes de esterilización llevados a
cabo a través del concierto de clínicas veterinarias colaboradoras a través del Colegio Oficial de
Veterinarios de València.

Desde el año 2018, con la contratación de dos veterinarios municipales se aumentó todavía
más los planes de esterilización felinos esterilizando un total de 315 animales en 2019, 1450
animales en 2020 y 610 animales a fecha 08/06/21. Además, se realizaron numerosas labores de
mediación y control sobre los responsables de las colonias felinas así como resolución de
expedientes administrativos relacionados con la aplicación del plan.

Debido a todas estas labores y a otras nuevas surgidas por la implantación del plan colonial
se llevó a cabo una revisión del Plan Colonial con el fin de actualizarlo y renovarlo cuya versión
actualizada definitiva está pendiente de aprobación municipal.

En relación al número de colonias, ubicación, desde hace unos años se viene registrando a
las personas colaboradoras y a las colonias que atienden dentro del PCF. Toda esta información
se está trasladando a una capa GIS, para tener una base de datos y marcar su ubicación
aproximada. Dado que las colonias no se encuentran, en la mayoría de los casos, en recintos
cerrados. Debido a la variabilidad del número de gatos que hay en cada colonia, se estima que
hay unas 600 colonias, con una población aproximada de entre 10.000 a 12.000 gatos.

En relación al presupuesto para esterilizaciones, sin contar al personal, existe una contrata
municipal para suministro de medicamentos y material quirúrgico. Debido que el suministro no
es exclusivamente para el Plan de Esterilización Felino no es posible cuantificar con exactitud el
gasto para este concepto.

Por otra parte, el gasto en pienso para las sucesivas campañas que se han venido realizando
desde el 2018 para el reparto de pienso entre todas las personas colaboradoras del Plan Colonial
Felino, ha sido de 43.930€.

El personal de la Sección de Bienestar animal es: Una veterinaria, jefa de Sección, tres
veterinarios y cuatro auxiliares, para labores de gestión de los centros, inspecciones y denuncias,
mediación PCF y esterilizaciones y tratamientos veterinarios de las colonias felinas."

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000179-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
al "Segon pla colonial felí de València".
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PREGUNTA

"La concejalía de Bienestar Animal está elaborando el II Plan Colonial Felino de València.

1.- ¿Qué presupuesto anual se va a destinar a dicho plan? Especifique el destino las
partidas y la cantidad asignada.

2.- ¿Cuánto personal municipal se va a destinar a la gestión de dicho plan? Especifique la
categoría profesional de cada uno y la cantidad de tiempo destinado al plan."

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"La concejalía de Bienestar Animal está elaborando el II Plan Colonial Felino de València.

1.- ¿Qué presupuesto anual se va a destinar a dicho plan? Especifique el destino las
partidas y la cantidad asignada.

Como ya se ha dicho en las respuestas referidas al primer plan, el Plan Colonial Felino es
un documento que sirve para regular las colonias felinas y los gatos ferales de la ciudad de
València, así como las actuaciones de las personas colaboradoras, la figura del mediador, etc.
Actualmente se está en proceso de actualizar dicho Plan, pero no existe un I PCF y II PCF.

Sin contar con el presupuesto del personal funcionario, existe un presupuesto general,
como ya se ha dicho en el anterior grupo de preguntas del I PCF, un contrato de medicamentos y
material veterinario.

2.- ¿Cuánto personal municipal se va a destinar a la gestión de dicho plan? Especifique la
categoría profesional de cada uno y la cantidad de tiempo destinado al plan.

Como ya se hay indicado en las respuestas del bloque de preguntas del I PCF, existe
personal de la Sección de Bienestar Animal, y dicho personal se reparte todas las taras de la
citada sección."

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'estalvi en la factura domèstica de la llum.

PREGUNTA

"El pasado 1 de junio entró en vigor la nueva factura de la luz impulsada desde por la
Comisión Nacional de los Mercados y la Competencia (CNMC) y el Ministerio para la
Transición Ecológica y el Reto Demográfico.

Por todo lo expuesto el portavoz que suscribe propone las siguientes,
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1.- ¿Qué recomendaciones se están dando a los usuarios desde la Oficina de la Energía
para disminuir el recibo de la luz?

2.- Por favor, adjunte todo el material entregado en los talleres de la oficina relativos al
ahorro en la factura energética."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Quines recomanacions s'estan donant als usuaris des de l'Oficina de l'Energia per a
disminuir el rebut de la llum?

Durant l'atenció personalitzada que es realitza des de l'Oficina de l’Energia a totes les
persones que s'acosten a analitzar la seua factura o preguntar com poden estalviar, s'estudia cada
cas depenent de les condicions de la llar i se'ls proposen una mesures personalitzades que van des
de l'optimització de la factura, l'acompanyament en la petició del bo social, la proposta de
multitud de canvis d'hàbits per a reduir l'energia que consumeixen a la seua casa, la rehabilitació
energètica o la implantació d'energia renovable en la seua comunitat de veïns.

2.- Per favor adjunte tot el material entregat en els tallers de l'oficina relatius a l'estalvi en
la factura energètica.

En la web de València Clima i Energia, en l'apartat de l'Oficina de l’Energia i en concret el
d’ Eficiència Energètica es pot descarregar de manera gratuïta tota la informació que hem produït
sobre aquest tema.

https://canviclimatic.org/oficina-de-l-energia/eficiencia-energetica/."

31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
als "Alleujaments en el EDAR de Pinedo de maig a juny de 2021".

PREGUNTA

"- Indique fechas, duración y metros cúbicos de los alivios que se hayan comunicado al
Ayuntamiento de Valencia desde el EDAR Pinedo del 20 de mayo de 2021 hasta el 7 de junio de
2021."

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua
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##ANEXO-1781167##

32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'atenció al bany i socorrisme a les platges".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuál es la razón por la que no se encuentran unificados los horarios del servicio de
atención al baño y socorrismo en las playas de la ciudad?

2.- ¿Por qué se ha decidido dar servicio a personas con necesidad de ayuda al baño hasta el
15 de junio o 1 de julio?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿Cuál es la razón por la que no se encuentran unificados los horarios del servicio de
atención al baño y socorrismo de la ciudad?

Los horarios son diferentes en función de la afluencia de las playas siendo más amplio en
las playas del norte (Malvarrosa y Cabanyal) y más reducido en las playas del Sur. Debe tenerse
en cuenta también la especial protección de estas playas, considerándose especialmente protegida
la Devesa donde el horario es más reducido en cuanto a horario y temporada.

2.- ¿Por qué se ha decidido dar servicio a personas con necesidad de ayuda al baño hasta el
día 15 de junio o 1 de julio?

Por los motivos anteriormente indicados de afluencia de cada punto siendo el del Cabañal
el punto que mayor asistencia recibe de usuarios."

33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Atencions i rescats realitzats a les platges de la ciutat".

PREGUNTA

 

Día
Hora inicio 

alivio
Hora fin 

alivio
Tiempo 
vertido

Volumen 
aliviado al 

azarbe (m3)

Caudal 
(m3/h)

O.D.                 
8:30 h y 14 h

lluvia           
si ; no

salinidad        

23/05/2021 16:00 23:59 7:59
24/05/2021 0:00 6:20 6:20
08/06/2021 22:30 23:59 1:29
09/06/2021 0:00 0:30 0:30

ALIVIO AL AZARBE DE LA EDAR METROPOLITANA EN EPISODIOS DE LLUVIA

38.148,00 2.661,49

1.651,00 825,50
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"1.- ¿Se realizan partes de atención y rescates cuando se producen intervenciones de la
contrata de socorrismo en las playas de la ciudad?

2.- En caso afirmativo, ¿cuántas atenciones y rescates se realizaron en las playas de la
ciudad durante la temporada de baño 2020? Por favor, indique en qué playa, la cantidad,
tipología de atención realizada y el horario de la intervención."

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿Se realizan partes de atención y rescates cuando se producen intervenciones de la
contrata de socorrismo?

Se realizan partes diarios de asistencias, de cambio de bandera de colores y de rescates y
un resumen mensual y final.

2.- En caso afirmativo, ¿cuántas intervenciones y rescates se realizaron en el año 2020?
Indique playa, cantidad tipología.

Se adjunta el resumen final del año 2020."
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##ANEXO-1780482##

ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Malvarrosa

75 9

9 0

2 0

6

3

9

21

27

6

933

16,6% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

28

3

01

0

3

11

0

0

1

0

5

468 465Total atenciones por sexo:

2 1

0

12

3

1

1

504

0

23

0

22

0

0

1

0

222

8

0

115 8

145

107 8

16

6 3 344

9 0

350

694

1 0

1

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Cabanyal

258 35

24 2

12 0

14

8

28

69

51

5

2482

44,2% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

62

3

01

0

5

28

0

10

4

0

12

1154 1327Total atenciones por sexo:

11 2

0

11

1

1

6

1281

0

65

0

116

0

0

0

0

644

23

0

327 11

363

316 2

13

14 15 816

29 0

1009

1825

0 0

0

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Pinedo

78 20

5 0

1 1

7

3

11

177

40

2

589

10,5% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

13

1

01

0

2

28

0

0

0

0

0

336 253Total atenciones por sexo:

5 1

0

0

2

1

1

82

0

7

0

34

0

0

0

0

396

9

1

209 2

66

187 1

3

7 3 125

10 0

65

190

0 0

0

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - L'Arbre del Gos

76 4

0 1

0 0

3

0

7

164

18

3

327

5,8% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

15

3

00

0

0

29

0

0

0

0

2

156 171Total atenciones por sexo:

0 1

0

0

0

0

1

0

0

1

0

0

0

0

0

0

326

1

0

156 0

0

170 0

0

2 0 0

2 0

1

1

0 0

0

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 23/07/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 23/07/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Saler

105 17

2 1

2 0

6

0

13

444

35

4

730

13,0% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

29

0

00

1

4

40

0

1

1

1

10

382 348Total atenciones por sexo:

0 1

1

8

1

0

3

0

0

2

0

0

0

0

0

0

718

7

1

376 5

0

342 4

9

3 7 1

10 0

2

3

0 0

0

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 23/07/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 23/07/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Garrofera

20 2

0 1

0 0

0

1

1

109

18

1

177

3,2% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

2

1

00

0

1

10

0

0

0

0

0

83 94Total atenciones por sexo:

2 0

0

6

0

1

0

0

0

0

0

0

0

0

1

0

169

1

0

79 3

0

90 4

7

1 0 0

1 0

0

0

1 0

1

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 23/07/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Devesa

1 0

0 0

0 0

0

0

0

0

0

0

1

0,0% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

0

0

00

0

0

0

0

0

0

0

0

1 0Total atenciones por sexo:

0 0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

1

1

0

1 0

0

0 0

0

1 0 0

1 0

0

0

0 0

0

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 23/07/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA
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ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

València - Perellonet

86 11

8 2

2 0

5

2

8

96

52

5

378

6,7% sobre el total de las playas de la ciudadEstas atenciones representan 

27

9

00

0

5

33

0

0

0

1

2

191 187Total atenciones por sexo:

5 0

2

14

0

0

1

0

0

3

0

0

0

0

0

0

361

7

0

187 4

0

174 10

14

6 2 0

8 0

3

3

0 0

0

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONES: 

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
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563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
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34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Deficiències detectades pel Servei de Sanitat i Consum en l'edifici situat al carrer Sant
Ferrando 12".

PREGUNTA

"En el expediente del Servicio de Actividades de 2004 sobre licencia de obras y actividad
del edificio sito en la calle San Ferrando 12 de València, consta una serie de informes de
inspección de la Sección Técnica Sur de fecha 16/11/2017 y del Servicio de Sanidad y Consumo
de fecha 20/02/2018, en la que se indican deficiencias en el edificio y, por consiguiente se
comunica a la entidad propietaria del edificio una serie de deficiencias y advertencias sobre el
cumplimiento de la subsanación de las mismas.

En el texto de la última comunicación de 2018, de la que hemos tenido acceso
recientemente, se le da un plazo de un mes para subsanar las deficiencias detectadas en el sótano
del edificio.

Por todo lo expuesto se formulan las siguientes,

1.- ¿Cuántas inspecciones ha realizado el Servicio de Sanidad y Consumo en el edificio
desde 2018? Indique las fechas y el resultado de cada inspección?

2.- ¿Se subsanaron las deficiencias detectadas? Indique fecha de la comunicación de la
subsanación, expediente y copia del acta de comprobación?

3.- En caso de no haber comunicación de subsanación, ¿qué sanciones o medidas ha
tomado el Ayuntamiento sobre las licencias del edificio?"

RESPOSTA

Sr. García, delegat de Salut i Consum

"1.- ¿Cuántas inspecciones ha realizado el Servicio de Sanidad y Consumo en el edificio
desde 2018? Indique las fechas y el resultado de cada inspección. 

Las visitas realizadas en el citado inmueble por parte de los servicios de inspección de
sanidad, fueron motivas por el expediente (03901/2004/2036) del Servicio de Actividades para la
tramitación de la licencia. En estos casos se realizan visitas por requerimiento de dicho Servicio,
en este caso se giró visita de inspección por parte del técnico de la Sección de Vigilancia
Alimentaria II, para la partes de seguridad alimentaria, no detectando deficiencias y por el

ATENCIONES REALIZADAS EN  PLAYAS DE VALENCIA DESDE EL 01/06/2020 HASTA EL 12/10/2020

Estas atenciones suponen el 100% sobre el total de atenciones de las Playas de Valencia

699 98

48 7

19 1

41

17

77

1080

241

26

5617

176

20

03

1

20

179

0

11

6

2

31

2771 2845Total atenciones por sexo:

25 6

3

51

7

4

13

1867

0

101

0

172

0

0

2

0

2837

57

2

1450 33

574

1386 29

62

40 30 1286

70 0

1430

2716

2 0

2

HERIDAS / EROSIONES:

PICADURA PEZ ARAÑA:

LUXACIONES / DISTENSIONES:

CONTACTO MEDUSA:

QUEMADURA NO SOLAR:

INSOLACION / GOLPE CALOR:

CRISIS ANSIEDAD / ANGUSTIA:

CUERPO EXTRAÑO EN OJO:

PINCHAZO AGUJA / ARPON:

HIPER / HIPOTENSION:

IAM:

INTOX. DROGAS / ALCOHOL:

VERTIGOS / MAREOS:

NAUSEAS / VOMITOS:

CONTUSIONES:

POSIBLES FRACTURAS:

QUEMADURA SOLAR:

PICADURAS Y ALERGIAS:

LIPOTIMIAS:

HIPER / HIPOGLUCEMIA:

OTITIS / CONJUNTIVITIS:

OTROS VARIOS:

CRISIS EPILEPTICA / COMICIAL:

HIDROCUCION:

ANGINA PECHO / ARRITMIA:

CRISIS ASMATICA / INSUF.:

CEFALEA:

A. ASISTENCIA SANITARIA

MENORES EXTRAVIADOS: 

MAYORES EXTRAVIADOS: 

SERVICIOS CON SILLA ANFIBIA: 

CON PROBLEMAS LEVES: 

VICTIMA ACTIVA: 

VICTIMA PASIVA: 

VICTIMA TRAUMATICA: 

URGENTES: 

NO URGENTES: 

POR SUS PROPIOS MEDIOS: 

PULSERAS ENTREGADAS: 

SERVICIOS CON MULETAS: 

AYUDAS A DISCAPACITADOS: 

REMOLQUE EMBARCACIONE

DENTRO DEL AGUA: 

FUERA DEL AGUA: 

B. RESCATE BAÑISTAS C. EVACUACIONES

D. ASISTENCIAS SOCIALES E. ASISTENCIA EMBARCACIONES

F. FALLECIDOS EN HORARIO

RESUMEN ACTIVIDAD
A. Asistencia 

Sanitaria
B. Rescate 

Bañistas
C. Evacuaciones D. Asistencias 

Sociales
E. Asistencia 

Embarcaciones
F. Fallecidos en 

Horario

Total Atenciones:

hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres hombres mujeres

TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL

hombres mujeres

Suma total de la Ciudad de Valencia
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Inspector de la Sección de Protección de la Salud, Inspección de Locales Públicos y Viviendas,
detectándose dos deficiencias menores sin repercusión directa para la salud que fueron
subsanadas, en fecha 20/02/2018.

Además de estas visitas, por parte de la Sección de Vigilancia Alimentaria I, se han
realizado 9 visitas de oficio al establecimiento de comidas preparadas para su consumo en el
mismo, ubicado en inmueble de referencia, dentro del plan de vigilancia sistemática de
establecimientos de alimentación, sin relación con el expediente del Servicio de Actividades,
anteriormente citado.

Dichas visitas se hicieron entre los años 2010 y 2019, de las cuales las primeras 6 visitas
presentaron alguna deficiencia y las sucesivas fueron correctas.

2.- ¿Se subsanaron las deficiencias detectadas? Indique fecha de la comunicación de la
subsanación, expediente y copia del acta de comprobación.

Al tratase de un expediente del Servicio de Actividades no se volvió a enviar dicho
expediente para informe a este Servicio de Sanidad. No obstante al tratarse, como se ha dicho, de
deficiencias menores sin repercusión directa para la salud, el Inspector comprobó la subsanación
una vez que el titular del inmueble las subsanó. No existiendo expediente ni acta en este Servicio
de Sanidad.

3.- En caso de no haber comunicación de subsanación, ¿qué sanciones o medidas ha
tomado el Ayuntamiento sobre las licencias del edificio?

Como se ha dicho, por parte de Sanidad se comprobó la subsanación, pero al ir ligado al
trámite del expediente del Servicio de Actividades, se desconoce si por parte del citado Servicio
se inició algún tipo de procedimiento relacionadas con la licencia del edificio."

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Manteniment del patrimoni arbori monumental de la ciutat".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántos ejemplares del arbolado de València son considerados patrimonio
monumental?

2.- ¿Cuántos abatimientos de ejemplares monumentales se han practicado desde mayo de
2020? ¿Cuál fue la razón de cada uno de los abatimientos?

3.- ¿Qué intervenciones de protección y prevención se han llevado a cabo durante este año
para evitar el deterioro de los ejemplares?

4.- ¿Qué presupuesto se ha destinado?"
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RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Cuántos ejemplares del arbolado de València son considerados patrimonio
monumental?

En l'actualitat, el nombre d'arbres i palmeres monumentals municipals, segons l'article 4 de
protecció genèrica, de la Llei 4/2006 de 19 de maig de Patrimoni Arbori Monumental de la
Generalitat Valenciana, és de 53 arbres i 270 palmeres.

En la actualidad, el número de árboles y palmeras monumentales municipales, según el
artículo 4 de protección genérica, de la Ley 4/2006 de 19 de mayo de Patrimonio Arbóreo
Monumental de la Generalitat Valenciana, es de 53 árboles y 270 palmeras.

2.- ¿Cuántos abatimientos de ejemplares monumentales se han practicado desde mayo de
2020? ¿Cuál fue la razón de cada uno de los abatimientos?

Des de maig de 2020, l'única tala que s'ha realitzat en el conjunt de l'arbrat monumental de
la ciutat de València ha sigut 1 palmera canària (Phoenix canariensis) situada al jardí de la
Glorieta, la mort de la qual es va produir per un fort atac de morrut roig de les palmeres.

Desde mayo de 2020, la única tala que se ha realizado en el conjunto del arbolado
monumental de la ciudad de València ha sido 1 palmera canaria (Phoenix canariensis) situada al
jardín de la Glorieta, la muerte de la cual se produjo por un fuerte ataque de picudo rojo de las
palmeras.

3.- ¿Qué intervenciones de protección y prevención se han llevado a cabo durante este año
para evitar el deterioro de los ejemplares?

Durant este últim any, s'han dut a terme les tasques ordinàries de conservació sobre este
col·lectiu.

Durante este último año, se han llevado a cabo las tareas ordinarias de conservación sobre
este colectivo.

4.- ¿Qué presupuesto se ha destinado?

Les actuacions de manteniment es realitzen a través del pressupost ordinari de cada unitat
de gestió responsable d’estos exemplars arboris.

Las actuaciones de mantenimiento se realizan a través del presupuesto ordinario de cada
unidad de gestión responsable de estos ejemplares arbóreos."

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Tancament del jardí de les Hespérides".
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PREGUNTA

"Por todo lo expuesto el portavoz que suscribe propone las siguientes:

1.- ¿A qué se debe el cierre del jardín de las Hespérides?

2.- Indique qué medidas se van a tomar y cuándo creen que podrán volver a abrirlo.

3.- ¿Cuántos jardines mantienen cerrados desde el Ayuntamiento de València? Indique el
número, el nombre, su ubicación, fecha del cierre, razón del cierre, medidas correctoras tomadas
y fecha prevista de su reapertura.

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿A qué se debe el cierre del jardín de las Hespérides?

El Jardí de les Hespèrides romania tancat per qüestions de seguretat i salubritat.

El Jardín de las Hespérides permanecía cerrado por cuestiones de seguridad y salubridad.

2.- Indique que medidas se van a tomar y cuándo creen que podrán volver a abrirlo.

Hespèrides ha reobert les seues portes des del passat 5 de juny.

Hespérides ha reabierto sus puertas desde el pasado 5 de junio.

3.- ¿Cuántos jardines mantienen cerrados desde el Ayuntamiento de València? Indique el
número, el nombre, su ubicación, fecha del cierre, razón del cierre, medidas correctoras tomadas
y fecha prevista de su reapertura.

En este moment, cap.

En este momento, ninguno."

37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Tancament del parc Gulliver".

PREGUNTA

"El parque Gulliver cerró el pasado 3 de mayo después de estar sólo unas horas abierto al
público debido a reacciones alérgicas de los niños que habían jugado en él.

Por todo lo expuesto el portavoz que suscribe propone las siguientes,
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1.- ¿Se conocen ya las causas del cierre? En caso afirmativo, indíquelas y exponga cómo se
va a proceder para solucionarlo.

2.- ¿Cuándo se va a proceder a su reapertura?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Se conocen ya las causas del cierre? En caso afirmativo indíquelas y exponga como
se va a proceder para solucionarlo.

Probablement, la degradació per part de la radiació ultraviolada i de la humitat ambiental
dels materials emprats en la instal·lació ha provocat un aflorament de fibres degradades en forma
de fragments curts cap a les superfícies de lliscament i les superfícies de major desgast. Esta
acumulació de fragments es va sotmetre a tensions durant l'obertura el que va provocar la ràpida
acumulació d'estos fragments a la roba de les persones usuàries.

Per tant, la causa més probable es degué a l'acumulació dels fragments de fibres a la roba,
que va provocar irritacions a la pell.

Probablemente, la degradación por parte de la radiación ultravioleta y de la humedad
ambiental de los materiales empleados en la instalación ha provocado un afloramiento de fibras
degradadas en forma de fragmentos cortos hacia las superficies de deslizamiento y las superficies
de mayor desgaste. Esta acumulación de fragmentos se sometió a tensiones durante la apertura lo
que provocó la rápida acumulación de estos fragmentos a la ropa de las personas usuarias. 

Por lo tanto, la causa más probable se debió a la acumulación de los fragmentos de fibras a
la ropa, que provocó irritaciones a la piel.

2.- ¿Cuándo se va a proceder a su reapertura?

Quan es rehabilite tota la superfície per evitar els afloraments, el que es farà amb el
projecte de rehabilitació que actualment s’està redactant.

Cuando se rehabilite toda la superficie para evitar los afloramientos, lo que se hará con el
proyecto de rehabilitación que actualmente se está redactando."

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000177-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Torres de la vigilància de les platges".

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántos elementos de vigilancia de las playas de la ciudad hay instalados para esta
temporada de baño? Indique el número de torres y la playa de ubicación de cada una de ellas.
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2.- ¿Cuántos elementos de vigilancia de las playas de la ciudad había instalados para la
temporada de baño de 2020? Indique el número de torres y la playa de ubicación de cada una de
ellas.

3.- ¿Cuántos elementos de vigilancia de las playas de la ciudad había instalados para la
temporada de baño de 2019? Indique el número de torres y la playa de ubicación de cada una de
ellas."

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

1. ¿Cuántos elementos de vigilancia de las playas de la ciudad hay instalados para esta
temporada de baño? Indique el número de torres y la playa de ubicación de cada una de ellas.

 

PLATJA Número de Torres

Malva-rosa 2

Cabanyal 3

Pinedo 2

Arbre del Gos 3

Saler 3

Garrofera 2

Devesa 2

Perellonet 5

Rafael i Vistavella 0

2. ¿Cuántos elementos de vigilancia de las playas de la ciudad había instalados para la
temporada de baño de 2020? Indique el número de torres y la playa de ubicación de cada una de
ellas.
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PLATJA Número de Torres

Malva-rosa 2

Cabanyal 3

Pinedo 2

Arbre del Gos 3

Saler 3

Garrofera 2

Devesa 2

Perellonet 5

Rafael i Vistavella 0

3. ¿Cuántos elementos de vigilancia de las playas de la ciudad había instalados para la
temporada de baño de 2019? Indique el número de torres y la playa de ubicación de cada una de
ellas."

 

PLATJA Número de Torres

Malva-rosa 2

Cabanyal 3

Pinedo 2

Arbre del Gos 3

Saler 3

Garrofera 2

Devesa 2

Perellonet 5

Rafael i Vistavella 0

39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000048-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Vicente Montañez Valenzuela, del Grup Municipal VOX,
relatives a les "Ampliacions Pressupostàries de neteja i recollida".
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PREGUNTA

"ASUNTO: Ampliaciones Presupuestarias de limpieza y recogida.

Fundamento:

En la Junta de Gobierno del pasado día 4 de junio se aprobó una mayor dotación en las
aplicaciones presupuestarias con objeto de poder hacer frente a los gastos del nuevo contrato de
limpieza viaria, recogida y transporte de residuos de la ciudad de Valencia.

El importe anual del contrato vigente (con IVA 21%) asciende a 74.466.023,50 €/año y el
importe anual del nuevo contrato (con IVA 21%) a 90.000.000 €/año. Esto supone un incremento
anual del contrato en 15.533.976,50 €, esto supone un 20,86% de incremento anual. Pero además
este incremento se producirá se aplicará a todos los años del contrato que será desde el año 2022
al 2036, (15 años de duración). En total, SOLO EL INCREMENTO ascenderá a más de 230
millones de €; sobre un total cercano a los 1.350 millones de €.

Según el informe SERVICIO ECONÓMICO PRESUPUESTARIO (SEP) los en los
ejercicios 2022 y 2023 respecto al ejercicio 2021 supondrían:

• 2022: Aumento del importe del capítulo 2 respecto al ejercicio 2021 de 3,3 Millones de €
y aumento conjunto de los importes del capítulo 2 y 4 por importe de 5,4 Millones de €.

• 2023: Reducción del importe del capítulo 2 respecto al ejercicio 2021 de 18,4 Millones de
€ y de los importes 2 y 4, conjuntamente, en 29,9 Millones de €.

Es decir, importantísimos ajustes presupuestarios que como indica también el SEP, dada la
coyuntura del Covid hacen ser extremadamente prudentes en el control del gasto. Lo cual implica
reducir considerablemente los presupuestos en las partidas de gastos y a la vez realizar un
esfuerzo en la recaudación de ingresos.

Ante estos hechos se formulan las siguientes preguntas,

1.- ¿Cuáles son las mejoras en el servicio que justifican ese aumento en el gasto?

2.- ¿Cómo piensa hacer frente a las modificaciones presupuestarias en años futuros para
encajar esos 15.5 millones anuales?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- ¿Cuáles son las mejoras en el servicio que justifican ese aumento en el gasto?

2.- ¿Cómo piensa hacer frente a las modificaciones presupuestarias en años futuros para
encajar esos 15.5 millones anuales?
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El regidor haurà d'esperar a que isca licitat el contracte. En estos moments no és poden
donar detalls de la licitació més enllà d'una afirmació genèrica de que s'augmenta el pressupost
per millorar els servicis i d'informar dels acords que es van prenent a la Junta de Govern Local,
com ha sigut la nova proposta de crèdit del contracte.

Respecte a les modificacions pressupostàries es donarà compte de les mateixes en el
moment adequat.

El concejal tendrá que esperar a que salga licitado el contrato. En estos momentos no se
pueden dar detalles de la licitación más allá de una afirmación genérica de que se aumenta el
presupuesto para mejorar los servicios y de informar de los acuerdos que se van tomando a la
Junta de Gobierno Local, como ha sido la nueva propuesta de crédito del contrato.

Respecto a las modificaciones presupuestarias se dará cuenta de las mismas en el momento
adecuado."

40 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Prec formulat "in voce" per la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, sobre
"Platja can de Pinedo".

La Sra. Climent presenta prec sobre la platja can de Pinedo, si s'està considerant ampliació,
qüestió que ja va preguntar i se li va dir que estava en estudi. S'ha anunciat ampliació d'aquesta
platja can i els veïns estan preocupats. Si és possible, que hi haja major control, sobretot ara que
s'amplia i que creixerà l'afluència.

El Sr. President dóna informació sobre els problemes del Gulliver després de la reapertura.
Ja hi ha un informe d’un organisme oficial està a la disposició dels grups. Per a ser prudents
esperaran a la rehabilitació integral que s'està tramitant per a reobrir-ho. Espera licitar en breu
l’obra.

El Sr. Mundina pel que diu podria estar quasi un any tancat.

El Sr. President respon que així és.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les dotze hores i vint minuts,
la Presidència alça la sessió, de la qual s'estén la present acta que signa el Sr. President i que jo,
el secretari, certifique.


